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SKRAĆENI  ZAPISNIK 
 
sa  13. sjednice  Skupštine Istarske županije, održane 27. ožujka 2006. godine (ponedjeljak), 
u  Maloj  koncertnoj  dvorani Spomen doma u Pazinu  
 
 Sjednicu je u  17,00 sati otvorio  ANTON PERUŠKO, predsjednik  Skupštine Istarske 
županije (IDS-SDP), koji je  sjednici i predsjedavao. 
 
 Pozdravlja sve vijećnice i  vijećnike Skupštine Istarske  županije. 

- članove  Poglavarstva  na čelu  sa županom  gospodinom Ivanom Jakovčićem, 
- zamjenike župana gospodina    Marina Brkarića i Sergia  Bernicha,  
- članove Poglavarstva, 
- pročelnike upravnih odjela Istarske županije, 
- predstavnike udruga, 
- predstavnika  sindikata,  
- predstavnike medija  i sve  koji prisustvuju 13. sjednici Skupštine Istarske županije 

uz zahvalnost za  praćenje rada  Županijske skupštine. 
 
 Prije utvrđivanja dnevnog reda zamolio je gospođu Vesnu Ivančić, tajnicu  Skupštine 
Istarske  županije, da izvrši prozivku vijećnika radi utvrđivanja kvoruma na 13. sjednici 
Skupštine Istarske županije. 
 

PRISUTNI - ODSUTNI 
  
R.br. VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBE 
1. LINO ČERVAR HDZ Odsutan 
2. MARINO ROCE HDZ  
3. DARKO JERGOVIĆ HDZ  
4. ANA MATIKA ŠETIĆ HDZ  
5. MILAN MEDEN HDZ Odsutan 
6. BORIS VAREŠKO HNS/ZELENI/HSLS/  
7. SANDRO JURMAN HNS/ZELENI//HSLS/  
8. JOSIP- ANTON RUPNIK HNS/ZELENI/HSLS/  
9.  SILVANO HRELJA HSU  
10. SUZANA BUGARIN HSU  
11. ROMANO ČERNJUL HSU  
12. ANTON TURČINOVIĆ HSU  
13. DAMIR RADNIĆ IDF  
14. TULLIO PERSI IDF  
15. ORIANO BULIĆ IDF  
16. VLADIMIR  GAŠPARINI IDF  
17. TEDI CHIAVALON IDS u.I.Jakovčića 
18. STJEPAN MRAKOVIĆ IDS u.D.Kajina 
19. ORIJANA LUKIĆ IDS Odsutna  
20. KATARINA NEMET IDS u.L.Limuncin Toht 
21. TAMARA BRUSSICH IDS u.F.Radina  
22. FRANKO UDOVIČIĆ IDS  
23. MIHO VALIĆ IDS Odsutan 
24. VITTORIO ZULIANI IDS  
25. AHMED MAKOTA IDS  
26. BRANKA DAIĆ BURSAĆ IDS  
27. KLARA GRAHOVAC IDS  
28. JADRANKA FABAC IDS u. E. Kosa 
29. SERĐO RIGO IDS  
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30. VIVIANA BENUSSI IDS  
31. FABIO JELIČIĆ IDS  
32. EDA KLAPČIĆ IDS  
33. MARTIN MATOŠEVIĆ IDS  
34. DANICA MILETIĆ IDS  
35. MIKELA BLAGONIĆ IDS   
36. LAURA ŠUPERINA IDS  
37. ANTON PERUŠKO SDP  
38. MIRJANA ĆUS SDP  
39. LINO DOBRILA SDP  
40.  PETAR RADETIĆ SDP  
41. DINO KOZLEVAC SDP  
  

 
OSTALI PRISUTNI : 
 
VESNA IVANČIĆ, tajnica Skupštine Istarske županije , 
MELITA FERENČIĆ, zamjenica tajnice Stručne službe za poslove Skupštine i Poglavarstva 
Istarske županije,  
SANJA LABINJAN, djelatnik Stručnih službi za poslove  Skupštine i Poglavarstvo, 
IVAN KLARIĆ, deb. stenograf, 
JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik Upravnog odjela za održivi razvoj Istarske županije, 
MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik  Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, 
ribarstvo i vodoprivredu Istarske županije,  
TULIO DEMETLIKA, član Poglavarstva zadužen za gospodarski i održivi  razvoj Istarske 
županije, 
MLADEN DUŠMAN, pročelnik Upravnog odjela  za obrazovanje, kultutu i sport IŽ, 
ORIANO  OTOČAN, član  Poglavarstva  zadužen za  međunarodnu suradnju  
Dr. ROBERT MATIJAŠIĆ, član Poglavarstva zadužen  za znanost i visoko obrazovanje, 
KRISTINA BULEŠIĆ, član Poglavarstva  zadužena za  razvoj civilnog društva, 
MIODRAG ČERINA, v.d. pročelnik Kabineta župana,  
BRUNO BULIĆ, predsjednik  Sindikata Istre i Kvarnera. 
 

Predsjednik ANTON PERUŠKO, na temelju  prozivke utvrđuje da je na 13. sjednici 
Skupštine Istarske županije prisutno 35 od 41 vijećnice  i vijećnika , pa Skupština može raditi 
i donositi pravovaljane odluke.  
   
 Prelazi se na utvrđivanje  dnevnoga  reda 13. sjednice Skupštine Istarske županije.  
 Prijedlog  dnevnog  reda od 9 točaka za  13. sjednicu vijećnici  su dobili  poštom. 

Koristi poslovničku mogućnost  i pravo predsjedatelja da predloži nadopunu  dnevnog 
reda prije nego otvori raspravu  o prijedlogu dnevnog reda, pa predlaže da se nakon točke  
4. uvrstili nova točku 5. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama  Odluke o naknadama 
članovima  Županijske skupštine  Istarske županije, koja  je  na prethodnoj sjednici skinuta s 
dnevnog reda, te da se  iza točke  9. doda nova točku 9., a da se sve ostale  pomaknu za 
jednu točku, Prijedlog Zaključka o  pristupanju  Istarske županije  u članstvo Udruge gradova 
maslina i ekstra djevičanskog  maslinovog ulja. 
 Skupština je  jednoglasno usvojila prijedlog  predsjednika  ANTONA PERUŠKA da se 
dnevni  red nadopuni kako   ga je predložio. 
 Zatim je Skupština  sa usvojenim  nadopunama sa 35 glasova  «ZA», bez  glasova  
«PROTIV», za  13. sjednicu  Županijske skupštine Istarske županije  utvrdila  slijedeći 

 
   D N E V N I  R E D : 

1.  
• Verifikacija  skraćenog zapisnika sa 11. sjednice Skupštine Istarske županije, 
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• Verifikacija  skraćenog  zapisnika  sa 12. sjednice  Skupštine Istarske županije, 
2. Pitanja  vijećnika, prijedlozi i informacije, 
3. 

a) Odluka o prestanku  mandata članice Županijske skupštine Istarske županije, 
b) Verifikacija mandata člana Županijske skupštine Istarske županije, 
c) Svečana prisega člana Županijske Istarske županije, 

      4. Prijedlog  Izmjena  i dopuna Statuta  Istarske županije (II. Čitanje),Prijedlog Odluke o  
izmjenama i dopunama Odluke o naknadama  članovima Županijske skupštine.  

5. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama  Odluke o naknadama članovima 
     Županijske skupštine  Istarske županije, 
6.  Prijedlog Odluke o dodjeli Grba Istarske županije, 
7. Prijedlog odluke o dodjeli medalje  Istarske  županije, 
8. Prijedlog Odluke o prestanku  zaštite  botaničkog  spomenika prirode «Pinije u 
    Labincima, 
9. Prijedlog Zaključka o  pristupanju  Istarske županije  u članstvo Udruge gradova 
     maslina i ekstra djevičanskog  maslinovog ulja. 
10.  

a) Prijedlog Odluke o ustanovljenju  zajedničkih lovišta na području  Istarske  
županije, 

b) Prijedlog odluke o  produljenju  Ugovora o zakupu  prava lova, 
     11. Prijedlog Rješenja o imenovanju  članova  Školskih odbora : 

a) Škole primijenjenih  umjetnosti i dizajna Pula, 
b) Škole za turizam, ugostiteljstvo  i trgovinu Pula, 
c) Talijanske srednje  škole Dante Alighieri Pula, 
d) Glazbene škole Ivana Matetića – Ronjgova  Pula, 
e) Medicinske škole Pula, 
f) Gimnazije Pula, 
g) Strukovne  škole Pula, 
h) Tehničke  škole Pula, 
i) Industrijsko - obrtničke  škole Pula, 
j) Ekonomske škole Pula, 
k) Srednje  škole Buzet, 
l) Turističko-ugostiteljske škole Antona Štifanića Poreč, 
m) Srednje škole Mate Balota Poreč, 
n) Gimnazije i strukovne škole Jurja Dobrile Pazin, 
o) Srednje  škole Vladimira  Gortana Buje, 
p) Gospodarske škole Buje -  Istituto professionale Buje, 
q) Srednje  škole Leonardo  da Vinci Buje – Scuola media  superiore Leonardo da 

Vinci Buie, 
r) Srednje škole Mate Blažine Labin, 
s) Srednje  škole  Zvane Črnje Rovinj, 
t) Talijanske  srednje  škole Rovinj, 
u) Strukovne škole Eugena  Kumičića Rovinj, 
v) Domskog odbora  Učeničkog  doma Pula 

 
 AD – 1 

• VERIFIKACIJA SKRAĆENOG ZAPISNIK SA 11. SJEDNICE SKUPŠTINE 
ISTARSKE ŽUPANIJE 

• VERIFIKACIJA SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 12 SJEDNICE SKUPŠTINE 
ISTARSKE ŽUPANIJE  

 
Zapisnike sa jedne i druge sjednice vijećnici  su dobili  poštom. 
  
  Skupština je bez primjedbi  jednoglasno sa  35 glasova «ZA», bez glasova 
«PROTIV» i  bez «SUZDRŽANIH» Glasova  usvojila  
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• Skraćeni zapisnik sa  11. sjednice  Skupštine  Istarske županije 
• Skraćeni zapisnik sa  12. sjednice  Skupštine Istarske županije 
 
AD – 2 PITANJA  VIJEĆNIKA, PRIJEDLOZI I INFORMACIJE 

 
Za postavljanje vijećničkih pitanja javili suse : Damir Radnić, Tedi Chiavalon, Klara 

Grahovac, Lino Dobrila, Romano  Černjul,  Oriano Bulić,  Tullio Persi, Suzana Bugarin, Josip 
Anton Rupnik,  Boris Vareško, Katarin Nemet, Marino Roce. 

 Pitanja su  postavljana  sistemom jedan  pozicija, jedan  opozicija.  
Pošto su se 12 vijećnika prijavila za postavljanje vijećničkih pitanja predsjednik  

ANTON  PERUŠKO moli vijećnike da budu kratki i koncizno postave konkretno pitanje, a  
članove  Poglavarstva  odnosno  Župana  da se koncentriraju u  davanju odgovora  na 
postavljena pitanja,  kako bi se  ta  točka dnevnog reda apsolvirala u predviđenom vremenu  
za postavljanje vijećničkih pitanja..  
 

DAMIR RADNIĆ : 
 Nemam pitanje, nego javni poziv za župana Ivana Jakovčića  da poslije pravomoćne 
presude i protuzakonite kupovine sela Sv. Juraj , da ne kažem i protuzakonite gradnje na 
državnom zemljištu, na tuđem zemljištu, koja još uvijek nije sankcionirana, da pozove 
ostavku  kao primjer  nama koji smo puno niže pozicionirani od njega.  
 

ANTON PERUŠKO : 
 To je vaš prijedlog. 
 Župane Jakovčiću, imate li potrebe  da  uzmete riječ ? 
 Izvolite, imate riječ. 
 

IVAN JAKOVČIĆ . 
Da osjećam trunke savjesti, dame i gospodo, dao bih ostavku i ponudio vam mandat 

na raspolaganje. Međutim, osjećam se potpuno čistim i  siguran u ono što sam  činio u 
dobroj  vjeri u svakom od posla kojeg sam do sada radio, kako privatno, tako  i javno. 

 Razumijem želju  opozicije da na moje mjesto dođe možda netko drugi, ali nadam se 
da se to sada neće dogoditi. Ako to od mene zatraže  kolegice i kolege koje su me izabrale  
na ovo mjesto,  ja ću to časno učiniti i obrazložiti sve što  treba. 

 Međutim, dozvolite mi da kažem da  svoj posao župana i  osobe, koja 48 godina već 
živi,  pokušavam obnašati u svakom slučaju svugdje i uvijek časno. To namjeravam činiti i 
ubuduće. Ako  kolegice i kolege iz IDS-a i SDP-ea, koji su glasali za mene na Županijskoj 
skupštini kada sam izabran za  župana, zatraže glasanje o mome povjerenju , ja  ću to vrlo 
rado učinit , jer  želim biti i na ovoj Skupštini ponosan i odriješit  čovjek.  

Nemojte se ljutiti, gospodine Radniću, na vašu  inicijativu niti jednog   razloga  nemam 
da gledam na način  na  koji mislite  da bih trebao gledati, jer se jako dobro poznajemo. 
Želim jasno poručiti  i još  jednom ću reći da  kada je u pitanju Sv. Juraj  da sam sve činio u 
dobroj vjeri. Ponosan sam što sam počeo obnovu jednog zapuštenog sela,  ponosan sam što 
je unutrašnjost Istre, zahvaljujući i ovom malom simbolu obnove  u unutrašnjosti Istre, danas 
ćete gotovo u svakom selu   naći  kuću koja je obnovljena. Ipak  glavni proces obnove  sela u 
unutrašnjosti Istre, kučica ili crkvica, su  barem jednim velikim dijelom  potaknute i mojom  
obnovom Sv. Jurja. Nadam se da ću imati priliku Sv. Juraj obnoviti do kraja. 
 

ANTON PERUŠKO : 
Gospodine Radniću, niste postavili vijećničko  pitanje, pa nemate pravo  na dopunsko  

pitanje. Iznijeli ste  jedan prijedlog. Na vaš prijedlog dobili ste  odgovor. 
 Slijedeći je za postavljanje  vijećničkog  pitanja vijećnik  Tedi Chiavalon. 
 /D. Radnić : Predsjedniče…/. 
 Izvolite, što ste  trebali !? 
 /D: Radnić : Kako  Skupštinu vodite !?/. 
 Recite, što ste trebali ? 
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 /D. Radnić : Pa komentar, naravno !/. 
 Nema komentara. Hvala lijepa. Sjednite. 
 Riječ ima  Tedi  Chivalon. 
 /D. Radnić : Pa što mi tražimo ovdje/. 
 To ste već nekoliko puta ponovili i  malo razmislite. 
 /D. Radnić : Kako vodite ovu Skupštinu !?/. 
  

TEDI CHIAVALON : 
 Imam  dva pitanja. 
 Prvo pitanje je vrlo kratko. 

Htio  bih od  župana Ivana Jakovčića  da dobijemo informaciju što je  s projektom 
«Brijuni rivijera». 

Drugo pitanje je opsežnije. 
Svjedoci  smo da se posljednjih mjesec dana intenziviraju štete na  nasadima  

maslina u Južnoj Istri,  koje su  prouzročila nomadska  stada ovaca.  
 Europa, a i civilizirani  svijet ne poznaje pojam stočara nomada, a uzgoj stoke je 
omogućen samo u strogo kontroliranim uvjetima na farmama, pa postavljam pitanje 
pročelniku Milanu  Antoloviću ili  županu : 

- što  će Istarska  županija poduzeti da se napokon  spriječi devastacija nasada,  
suhozida i kažuna,  preko kojih  svakodnevno  prolaze ta stada ovaca. 

Ujedno predlažem  da se uvede red na tržište  mesa, mlijeka  i mesnih prerađevina,  
na kojem u ovom trenutku vlada kaos. I osim  što nanose štete lokalnom stanovništvu  pod 
znak upitnika dolaze i veliki poticaji  koje  županija svake godine izdvaja za dobivanje 
dugogodišnjih nasada. Na ozbiljnost problema ukazuje  činjenica da je za ishranu  4 ovce 
potreban  jedan hektar zemljišta, a  vlasnici stada, koja u prosijeku broje  od  200 do  300 
ovaca, osim prijavljenog boravišta u Istarskoj  županiji,  nemaju ni  m2 vlastite zemlje ili 
zemlje u   najmu. Lutaju od kanpanje do kanpanje bez razlikovanja  gradskog, općinskog, 
državnog ili privatnog  vlasništva. Isti ti stočari nomadi ostvaruju  visoke  prihode od  državnih  
subvencija  po grlu  stoke, a da  pri tom ta ista država  nema uvida ni u  izotehničke ni u 
sanitarne uvjete, niti u prodaji mlijeka i mliječnih  prerađevina. Direktno ili indirektno  država 
na taj  način, osim što im daje  subvencije, gubi i velike svote  novaca od te trgovine.    

Zato ovim putem apeliram na Poglavarstvo Istarske županije  da poduzme  sve 
potrebne korake u rješavanju ovog  gorućeg problema za istarske poljoprivrednike , jer je  
očito da se gradovi i općine  u ovom  trenutku sami ne mogu boriti  protiv ovog problema koji, 
nažalost, postoji već više od 15. godina. 
  

ANTON PERUŠKO : 
 Odgovor  će dati župan gospodin Ivan Jakovčić.  

/O. Bulić  : Dižem ruku  već pola sati. ( Sjednica traje  tek 16 minuta i 14 sekundi). 
Dobit  ćete riječ nakon  isteka ove točke  dnevnog  reda. 
/O.Bulić : Imam povredu Poslovnika/. 
Povreda Poslovnika.  Recite  točno koji je  član Poslovnika povrijeđen.  
 
ORIANO BULIĆ : 
 Povrijeđen je  članak 97.  Poslovnika. 
Povrijedili ste, prije svega, član Poslovnika  koji govori da trebate  riječ dati vijećniku 

kada je traži radi  povrede Poslovnika.  
 Drugo, povrijedili ste član 97. Poslovnika, stavak  3. koji kaže da  nakon dobivenog 

odgovora  vijećnik  može iznijeti mišljenje o odgovoru i postaviti dopunsko pitanje ili zatražiti 
pismeni odgovor. (Žamor u Vijećnici).  

Vijećnik  Damir Radnić je pitao da li  će Župan  podnijeti ostavku. 
 Druga, i kada  ne bi bio pitanje  može postaviti dopunsko pitanje. 

 
ANTON PERUŠKO : 

 Oduzimam vam riječ.  
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Ovdje sam ja  da tumačim Poslovnik, a ne vi. 
Vijećnik Damir Radnić nije postavio  vijećničko pitanje. U uvodu je izričito naglasio - 

»Ne postavljam vijećničko pitanje, nego predlažem Županu  da podnese ostavku». Na taj 
prijedlog  se župan očitovao na  način  na koji se očitovao i nema  dopunskog pitanja. 
 Ukoliko niste  zadovoljni možete zatražiti tumačenje Odbora za  Statut, Poslovnik i 
upravu, pa  ćete me razriješiti kada vam  to  vijećnici omoguće. 
 Riječ ima  župan Ivan Jakovčić.   
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
Gospodine predsjedniče, dame i gospodo vijećnici ! 

 Gospodin Tedi Chiavalon je zaista postavio jedno goruće pitanje  za  mnoga  naša  
sela i naselja. Moram konstatirati  da, nažalost, županija nema ingerencije  u tom dijelu. 
Općine i gradovi moraju samostalno donositi odluke  o ispašama na njihovom području.  
Neke su općine i gradovi takve odluke donijeli, neke nisu. Istina je što je rekao  gospodin 
Tedi Chiavalon da uglavnom stada ovaca lutaju, da imamo gotovo nomadsku ispaša  i  da 
imamo velikih problema  sa  životinjama koje na taj način  preživljavaju po Istri. 

  Gospodine Chiavalon, ako se slažete, predlažem da vaš prijedlog usvojimo više kao  
vašu inicijativu i da vidimo na koji način možemo razriješiti to pitanje, jer objektivno govoreći 
teritoriji pojedinih općina i gradova  su premali da bi se mogla stvarati jedna logika ispaše. 
Zato mislim da bi to trebalo promijeniti tako da bi  županija  imala ingerenciju u tom dijelu , i 
da bi se mogla  baviti problemom  takve vrste. Tu smo ispašu nazvali nomadskom, koja 
zaista  nema razloga  da postoji  na našem teritoriju. 

  Pitanju kvalitete kontrole mesa itd. je šire pitanje i ne bih ga  elaborirao, jer i u tom 
pogledu županija nema  ingerencija,  ali bih htio odgovoriti  vam na  vaše prvo pitanje, koje je 
vezano za nedavno održani sastanaka  u Vladi RH kada smo imali sjednicu Nadzornog 
odbora  TD «Brijuni rivijera»  d.o.o., kojemu su uz predsjednika Kalmetu, ministrice  Marine 
Matulović – Dropulić, ministra Biskupića, mene i direktora   TD «Brijuni  rivijera « d.o.o., u 
radu je sudjelovao i predsjednik Vlade, gospodin Ivo  Sanader.  Moram  reći da je ta sjednica 
dala  nove smjernice u  daljnjem radu  tvrtke «Brijuni rivijera»  d.o.o., na način da će se  
projekt kako  je planiran i koncipiran,  realizirati. 

 Bitna i  najvažnija vijest koju mogu potvrditi, u  čemu smo svi složni, je u tome da je to 
jedan daleko najveći  projekt,  kojeg je uopće ikada vladin sektor u Hrvatskoj ponudio 
privatnom sektoru da se  kao partnerstvo realizira. U Zagrebu smo se jasno dogovorili da  će 
se  održati posebna sjednica  Vlade  u Istri,  na kojoj  će tada  vjerojatno biti  prilike da se 
razgovara i o  «Brijuni rivijera». Moguće je  da će se  donijeti i neke odluke Vlade. Ako  se to 
ne dogodi na toj sjednici u Istri,  dogodit će se vrlo brzo na  nekoj od sjednica koje  se 
redovito održavaju u Zagrebu.    

 Želim  javnost obavijestiti  i o tome i reći da sam  optimista u smislu  realizacije 
projekta «Brijuni rivijera» zato što je danas definitivno jasno da  će se kompletno priobalje 
Pule odnosno  Brijunsko priobalje uključiti  u projekt «Brijuni rivijera»  d.o.o. A ono što je bilo 
za neke i nekada upitno, a to je pitanje  Muzila, i to je pitanje razriješeno. 

 Prema tome mogu reći da se u narednim godinama može očekivati da  će upravo na 
području  Brijunske  rivijere doći do  velikoga pokreta u pozitivnom smislu, u smislu značajnih 
ulaganja i značajnih otvaranja  novih radnih  mjesta, što je sigurno, naročito za Grad Pulu  i  
za mnoge  građanske i građane Pule, koji nemaju svoje radno mjesto,  vrlo, vrlo interesantno 
i  atraktivno. 

 Evo, toliko o  tome. 
 Još je ostalo pitanje kako riješiti problem Nacionalnog parka, koje je, kao što znate, 

pod  ingerenciju Ministarstva kulture. I za to  će se naći model suradnje  Ministarstva kulture i  
tvrtke  «Brijuni  rivijera»  d.o.o. . Utvrđeno je nekoliko modela. Na kraju vidjet ćemo za koji  
ćemo se model odlučiti. U svakom slučaju optimista sam kada su u  pitanju Otočje Brijuni,   
ugostiteljsko – turističkih, sportsko – rekreativni sadržaji  na Otočju, ali i  priobalja, gdje se, 
prije svega, očekuju značajna  nova  radna mjesta.  

 
ANTON PERUŠKO :  
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Imate pravo postaviti dopunsko pitanje ili iznijeti kratko mišljenje odgovoru. 
 
TEDI CHIAVALON : 
Zahvaljuje  na odgovoru što se tiče «Brijuni rivijere»  d.o.o. 
A što se tiče  poljoprivrednog zemljišta i  nomadske  ispaše na poljoprivrednom zemljištu 

zaista pozivam vas da  nas predstavnike općina i gradova uzmete kao partnere, koji se već  
godinama s tim problemom bore, jer sami u tome nećemo uspjeti. Taj se problem neće riješiti 
na način da svaka jedinica lokalne samouprave ide sama prema Zagrebu. Taj problem 
trebamo riješiti zajedno, jer ponavljam, nomadska ispaša je pojam kojeg  Europska unija  i 
civilizirani svijet ne poznaje.      
 

ANTON PERUŠKO : 
Idući je za postavljanje vijećničkog  pitanja je  gospodi vijećnik Romano  Černjul. 

 
ROMANO  ČERNJUL : 
Gospodine predsjedniče,  gospodine župane, gospođe vijećnice i vijećnici ! 
U mojem pitanje je sadržan i prijedlog. 
U ime  stranke  HSU-a imam dva  pitanja i jedan komentar. 
Cestarina je prihod  Istarske županije. 
Do 1992. godine je bila  prihod lokalne samouprave. Tim sredstvima  3 puta 5 godina, 

plus samodoprinosom, Labinština je asfaltirala i modernizirala  sve ceste  s kojima danas 
upravlja  Županijska uprava za   ceste. Sada  ta sredstva Županijska uprave za ceste 
uglavnom  troši na tekuće investiciono održavanje, troši na cestovne mreže,  novoga  ne 
vidimo ništa, putem Istarskih cesta uglavnom se radovi izvode putem drugih izvoditelja 
radova, neki put i sumnjive kvalitete . 
 Prvo je pitanje : 

- koliko iznose ukupna  godišnja  sredstva Županijske uprave za  ceste,  
- iz kojih se sve izvora ostvaruju ti prihodi. Znamo da  lokalna  samouprava mora  

udruživati  dio sredstava kada se na njihovom terenu radi, 
- sačiniti pregled ukupnih prihoda  i  rashoda  za  razdoblje  2001. – 2005- godina, 

da imamo uvida u to, 
- tražimo da se prezentira Skupštini Istarske županije  plan 2006. - 2009. godina, sa  

posebnim osvrtom na 2006. godinu.       
Drugo pitanje i prijedlog : 
- kolika su sredstva u  razdoblju od  2001. - 2005. godine  prikupljena sa područja  

gradova , naglašavam  gradova, jer znam zbog  čega, i 
- koliko je u pojedinom  gradu  u Istri utrošeno sredstava cestarine koju  u tim  

gradovima plaćamo. Čini da je to interesantno pitanje.  
 I evo, jednog malog komentara, koji je više za Hrvatske ceste, nego za  županiju, 
gdje bi politiku trebala voditi ova  županija. 
 Grad Labin danas ima  cestu Labin – tunel  Učka do Letaja, Labin – Pazin od 
Gračišća do Pazina, do Gračišća može se reći da je  trtina, za Rijeku od Brseća  do 
Rijeke, do Brseća je nemamo, i za  Pulu od Barbana  do Pule.  

  
ANTON PERUŠKO :  
Ne znam da li je na ovo pitanje moguće egzaktno odgovoriti, ali  izvolite  gospodine 

župane Jakovčiću, imate riječ. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
Skupština Istarske županije redovito dobiva  Izvješća Županijske  uprave za  ceste, 

programe rada i sve  što je neophodno s tim u svezi. Tako  će biti i ove godine , jer je tako 
svake godine. Utvrđuju se neki prioriteti i neke potrebe. Slažem se s osnovnom 
konstatacijom koju sam  razumio iz vašega pitanja i komentara, da imamo izoliranost Labina, 
pogotovo Grada Labina, ne cijele Labinštine. To je problem kojim se suočavamo već niz  
godina . Ono što mogu  reći sada je  da  očekujemo  da se napokon  cesta Labin do tunela 
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Učka razriješi. Slažem se s vama da je  tamo  bio jedan sumnjivi izvođač, koji  nije izvršio 
posao kako  treba. 

Podatke ćete dobiti pismeno, jer ih  napamet ne znamo.  
Što se tiče samoga programa, ukupna sredstva su lani bila oko 70 milijuna kuna  

predviđena kao  sredstva, no dobit ćete sve elemente gdje  se ona  troše, kako se troše i 
zašto se troše, upravo na tim mjestima. 

 
ANTON PERUŠKO : 

 Iduća je za vijećničko pitanje  vijećnica  Klara Grahovac. 
 

KLARA GRAHOVAC: 
Poštovane kolegice i kolege vijećnici ! 

  U ime studenata Ekonomskog i Filozofskog fakulteta u Puli, kao i korisnika i djelatnika  
Sveučilišne knjižnice u Puli, a i u svoje osobno ime, zamolila bih gospodina župana da nas 
izvijesti u kojoj je  fazi realizacija projekta Sveučilišta u Puli. 

Koristim priliku da naglasim važnost obrazovanja, ne samo za pojedinca, nego i za 
razvoj cijelog društva, jer znamo da je živi kapital odnosno ljudski kapital pokretač  
gospodarskog  rasta i razvoja, koji  donosi uvijek višu rentu od uložene. 

Još bi me zanimalo: da li će se u sklopu samog projekta Sveučilišta vezano za 
izgradnju i dogradnju institucionalnih objekata raditi po sistemu javno-privatnog partnerstva, 
a o modelu o kojem je bilo riječi  ovog petka prilikom susreta  svih župana sa  predstavnicima  
Vlade RH.  

 
ANTON PERUŠKO :         

 Riječ ima  gospodin župan Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
Poštovana kolegice ! 
Evo jedno pitanje na koje mislim da mogu sa radošću  odgovoriti da je za očekivati da  

će upravo  na sjednici Vlade RH koja bi se trebala održati u Istri trebao biti razmotren Zakon 
o Sveučilištu u Puli. To je  načelni dogovor  sa premijerom i ministrom Primorcem. 

Prema mojim saznanjima Zakon o Sveučilištu je u  vladinoj proceduri i u usklađivanju 
u svim  nedostatcima . Postoji pozitivno raspoloženje za donošenje ovog zakona  kako u 
Vladi  tako i u Saboru i kod pozicije i kod opozicije. Vjerujem da ćemo, prema obećanjima 
koja imamo, Zakon o  Sveučilištu u Puli svakako imati  negdje sredinom proljeća ili  kasno 
proljeće, a da će  studenti moći upisati Sveučilište u Puli već od jeseni. To neće biti lako 
izvedivo, jer će biti relativno kratak rok, zato smo htjeli da Zakon bude relativno što je 
moguće prije usvojen. Međutim, vjerujem da će Znanstvena zajednica Istre biti  sposobna se 
nositi s ovim zadatkom. Kao što znate imamo posebnog člana Poglavarstva, zaduženog za 
znanost i visoko obrazovanje,  gospodina Roberta Matijašića, koji je ovdje, pa  ako  želi 
može nadopuniti moj odgovor, bit će mi drago, koji se intenzivno bavi tim pitanjem  i pripreme 
su na istarskoj strani znanstvenika i  ljudi koji  će voditi sveučilište, već dobro uznapredovale, 
tako da očekujem da će naše Istarsko sveučilište  odnosno  Sveučilište  u Puli biti jedno 
dobro primjereno  sveučilište. 

Što se tiče  vašeg ovog drugog dijela pitanja, sada ne mogu prejudicirati koliko  će  
Sveučilište biti uključeno u proces privatno – javnog partnerstva, sličnoga onome koji je 
predviđen i koji je  najavljen, barem od strane premijera, vezano za  škole, dvorane, domove 
zdravlja, bolnice itd. i za sveučilišta.  

Zašto ? 
Zato što kada je  sveučilište  u pitanju  ipak definitivno  jedina je  garancija države, a  

ne lokalne samouprave i regionalne  samouprave. Prema tome tu takvog  tipa partnerstva 
nema. To je pitanje države da se odluči  da li  će ući u takav posao ili neće ući. Mi  ćemo,  
neovisno o svemu, predviđati, ako se vi budete, kolegice i kolege vijećnici, slagali sa time, u 
našim skromnim proračunskim sredstvima, i neka  skromna proračunska  sredstva za 
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Sveučilište u  Puli. Ove godine  imamo predviđeno milijun kuna.. To nisu veliki novci , ali  
ipak  čovjeka  raduje kada se daju  barem neka  sredstva. 

 Evo, toliko o   tome, u očekivanju  donošenju Zakona o Sveučilištu  u  Saboru RH. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Idući je na redu za vijećnička pitanja gospodin vijećnik Boris  Vareško. 
 

BORIS VAREŠKO : 
Gospodine predsjedniče, gospodine Župane, gospođe i gospodo vijećnici ! 
Ja bih nešto govorio o plinofikaciji. 
Znamo  da je plin energent XXI.  stoljeća definitivno, iskoristivost mu je  95 %. Cijena 

mu je prihvatljiva  kao energentu, ekološki je  najprihvatljiviji.  
Prije  30 godina  otprilike pronađena je komercijalna zaliha plina  u podmorju 

nedaleko Pule i od tada  vječito očekujemo da plin stigne  na kopno. Eksploatacija plina u 
podmorju  Pule započela je prije  4 godine zajedno sa  talijanskim  partnerom. Plin koristi se 
u  Hrvatskoj u sjevernom dijelu Hrvatske  u županijama Međimurskoj, Varaždinskoj i u Gradu 
Zagrebu.  Svjedoci smo da je plinofikacija   krenula. Plin iz podmorja dolazi  na kopno Istre. 
Prokopan je dobar dio  istarskog poluotoka već  i produžit će se preko  Rijeke , Karlovca  
prema Zagrebu. 
 Vijećničko pitanje bi bilo : 

1. Koliko smo u Istri spremni za prihvat zemnog plina. 
2. Skupština Istarske županije je potpisala  ugovor sa  koncesionarom: 

- kakva je trenutna  situacija  sa koncesionarom i 
- što  ćemo u Istri napraviti da se taj problem  što prije riješi ? 
Hvala lijepa.  

 
ANTON PERUŠKO : 
Riječ ima   gospodin župan Ivan Jakovčić. 

 
IVAN JAKOVČIĆ : 

  Kolegice i kolege  ! 
Onaj  koji pažljivo  čita štampu u zadnje vrijeme o plinofikaciji, o onome što smo radili 

kao  javni sektor u Istri : Grad Pula i Istarska županija, mogao je zapaziti da smo na   sjednici 
Poglavarstva Istarske županije usvojili Memorandum o  razumijevanju, dokument kojeg  su 
potpisali. gospodin  Tomislav Grgičević, u ime  INE, kao predsjednik  Uprave INE, gospodin  
Valter Drandić,  Gradonačelnik Grada Pule, i ja kao  župan  Istarske županije, sa namjerom 
da zajednički  omogućimo Plinari d.o.o.  Pula plinofikaciju Istre. 

 Nije točno da je potpisan bilo kakav ugovor  sa bilo kakvim koncesionarom, jer to 
nikada nije učinjeno. Odabran jeste koncesionar, međutim nikada ugovor nije potpisan zato 
što  taj koncesionar nije  očito  radio svoj posao  kako je  trebalo i kako je bilo zamišljeno. 
 O prošlosti ne bih toliko govorio, jer uostalom u tome nisam ni sudjelovao, nego bih 
govorio o onome u  čemu sam sudjelovao danas  i što  očekujemo da  će biti sutra. 
  Memorandum o razumijevanju između Grada Pule i Istarske županije s jedne strane  
kao javnog sektora Istre i INE  d.o.o. Zagreb,  predviđa  naš udio od  51 %, a  49 % ININOG 
udjela, smatrajući da javni sektor, koliko god  se u slučaju INE ne može reći baš  da je  100% 
privatna kompanija, možemo  reći  da će javni sektor Istre kontrolirati  51 % dionica Plinare  
d.o.o. Pula, naravno, pod uvjetom da vi, kolegice i kolege, prihvatite  obvezu koju sam 
potpisao da u narednim proračunima osiguramo 3,5 milijuna kuna  za dokapitalizaciju  
Plinare d.o.o. Pula, kako bi  ta tvrtka bila  sposobna  kapitalom i svime onime što  slijedi, 
plinoficirati Istru.   

Moram reći da je  na otvaranju radova  za plinovod Pula  - Karlovac inzistirano od 
strane predsjednika Vlade  da PLINACRO, kao  državna tvrtka i  100 %  u državnom 
vlasništvu, najkasnije  do  2008. godine izgradi  magistralni vod  Pula – Umag. I očekujemo  
da će  PLINACRO  to napraviti. Istovremeno intenzivni su razgovori  sa gradovima i 
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općinama Istre koje  žele plinofikaciju,  i većim  tvrtkama, koje  žele plinofikaciju,  da se 
zajednički uključe u ovaj projekt. 

 U ovom  trenutku  mogu reći da očekujem, pošto je Memorandum o razumijevanju  
potpisan, da ćemo nastaviti sa daljnjim   procesom, koji će ići za tim, prije svega, da Istarska  
županija  dade koncesiju Plinari  d.o.o. Pula, kao tvrtki, koja  će  izvršiti plinofikaciju Istre. To 
je cilj, to je ambicija. Na sreću sada imamo situaciju da postoji  suglasje Grada Pule i  
Istarske županije  oko vitalnih  projekata bitnih za Istru , deblokirana je  prošla  
četverogodišnja situacija  i sada  smo zaista u odličnoj  prilici  da napokon riješimo sve 
vitalne probleme  koji tište građane Pule i građane Istre. I zato  će, naravno, građani Pule 
prvi dobiti plin, jer će napojni vod  Vodnjan – Pula relativno brzo započeti sa gradnjom , jer se 
sada ishoduje  građevinska dozvola. 

  Po pitanju plinofikacije sam,  kao i po nekim drugim pitanjima koja  su prije bila 
postavljena,  veliki optimista. Mislim da ćemo projekt dovođenja plina u istarska domaćinstva, 
u istarske tvrtke,  uspjeti  u  najvećoj mjeri  realizirati  već tokom ovog mandata.  Naravno, 
neće moći svako domaćinstvo odmah  dobiti plin, ali sam uvjeren da će projekt  krenuti već  
za godinu, dvije dana.  

 
ANTON PERUŠKO : 

 Zadovoljan vijećnik Boris  Vareško !? 
(Da). 
Idući je za vijećničko pitanje  vijećnik Lino Dobrila.  

 
LINO DOBRILA : 

 Gospodine predsjedniče, gospodine  Župane, kolegice i kolege ! 
 Gospodine župane, svjedoci  smo posljednjih  desetak i više  dana da skoro 

svakodnevno u «Glasu Istre» pratimo vašu odiseju u Poreču, izgradnju vaše  kuće, u Ulici 8. 
marta, koliko mi je poznato  dijelom vaše starine,  koju  adaptirate. Čudim se da  ste još 
ovdje prema onome što piše u  «Glasu Istre», pa  vas molim, ako nam možete  reći, na kojoj 
je strani istina  i što se ustvari događa. Kao građanin  Grada  Poreča zainteresiran sam  za 
to, a vjerujem i ostale  kolegice i kolege ovdje prisutni. 

 Drugo pitanje. 
 Neki dan smo također mogli pročitati  u novinama izjavu gospodina Hebranga  

vezano za Opću bolnicu u Puli, pa   vas molim da li nam možete vezano za  to   još nešto 
novih informacija  reći  s obzirom da je on dosta teške riječi izrekao  vezano  za  stanje u  
Općoj bolnici Pula.  

 
ANTON PERUŠKO : 
Riječ ima   gospodin župan Ivan Jakovčić. 

 
IVAN JAKOVČIĆ : 

 Nisam mislio da bih trebao biti,  ali ako budem  tamo  gdje mi se  čini, molim vas da 
mi donosite vino i kruh, na ne vodu.  

Kolegice i kolege, reći ću samo dvije rečenice, jer zaista mislim da ne treba  i da je 
nepotrebno previše širiti temu . Želim jasno i glasno demantirati dvije ključne teze, koje su se  
pojavile u medijima, jer  su neistinite,  da  sam kupio  66 m2 tavanskih prostorija  i da sam 
oštetio Gradski proračun Grada Poreča za  55.000,00 €.  Istina je da sam kupio  31 m2  
tavanskih prostorija, za  koje je sam «Glas Istre»  napisao   da su  vrlo trošne i u vrlo lošem 
stanju, godinu dana prije i  da sam kupio  35 m2 zajedničkih prostorija, koje je imao  Grad, 
Jakovčić i još jedan  gospodin. To su hodnik, stepenice i terasa. Kupio sam  zajedničke 
dijelove, koje je  tada  imao Grad, manjinu u tim zajedničkim dijelovima, zato što  svi znaju da 
je to moja djedovina, od none, koju sam imovinu  naslijedio. Nešto  sam zamijenio za  stan 
mojih pokojnih roditelja na jednoj drugoj lokaciji u Poreču, što sam  zamijenio  za jedan stan 
u toj zgradi. 

Prema tome ničim nisam oštetio Gradski proračun Grada Poreča. Neistina je  da sam 
kupio  61 m2   tavanskih prostorija,  nego  31 m2 od  66 m2. Isto tako moram reći da je cijena  
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bila za svih  66 m2,  ne samo  za  tavanske prostorije, 250 €, nego  i za zajedničke prostorije 
s time da je tavanska prostorija takvog karaktera  da  uglavnom nitko od nas ne bi mogao 
stajati u tim tavanskim prostorijama, osim možda  u jednom dijelu. Te tavanske prostorije su  
istovremeno bile,  ne samo  trošne i opasne za stajanje,  već i  potpuno ne uvjetne, koje 
ionako nikoga  drugoga ne bi interesirale  osim mene zato što praktički u tom  dijelu  nitko 
drugi nema nikakvog drugog  interesa. I umjesto da se kaže da je  Grad Poreč dobio  što je 
mogao dobiti samo od mene, jer praktički interes bilo koga  drugoga  ne postoji, jer 
jednostavno   nikoga drugoga u toj zgradi nema, kaže se da je Grad  Poreč oštećen. 

Što se Opće bolnice  Pula tiče moram reći da  smo u ovom  slučaju suočeni sa 
situacijom  koja nije jednostavna. Bolnica ima problema koje  nismo nikada skrivali, koji su 
subjektivnog i objektivnog karaktera. Nažalost, još uvijek  prednjače problemi objektivnog 
karaktera  u hrvatskom zdravstvu. Htio bih biti potpuno jasan. Želimo dobronamjernu  svaku 
sugestiju koju možemo dobiti od bilo koga. Međutim, ne možemo  prihvatiti  jednostrano 
etiketiranje i odbacivanja onoga što se u bolnici  čini. Neću polemizirati s gospodinom 
Hebrangom, već ću reći da je ministar, gospodin Ljubičić, iskazao interes  za rješenje 
problema bolnice u  Puli, ne samo za izgradnju obnove bolnice u Puli, već i za  reguliranje  
poslovanja bolnice. Očekujemo njegovu  pomoć, suradnju, savjete i prijedloge, ali i novce, jer  
bez novaca  neće se moći problemi tako lako riješiti. 

Reći  ću i to da kao  županija namjeravamo učiniti neke poteze,  neke promjene u  
bolnici. Želimo bolnici dati novi impuls i novu snagu, naročito  u ljudstvu u  bolnici.  Nadamo 
se da će ta nova krv dati  malo više snage bolnici u rješavanju  subjektivnih problema  s 
kojima se bolnica u ovom  trenutku  mora nositi. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 U redu, vijećnik  ne traži dodatno  obrazloženje. 

Idući je vijećnik za postavljanje  vijećničkog pitanja potpredsjednik Skupštine Istarske 
županije, gospodin  Marino Roce. 

 
MARINO ROCE : 
Gospodine predsjedniče, gospodine Župane, kolegice i kolege ! 

 Županu bih postavio pitanje koje su mi danas uputili iz Novigrada. 
Radi se o Osnovnoj školi u  Novoj Vasi, koja je u derutnom stanju, možda se i ruši,  

ali kažu da je Osnovna škola u  Novigradu  već uputila zahtjev  za rješavanje   tog  problema 
i  da je izvršena  procjenu tog objekta. Putem mene upućuju pitanje i pitaju : kakvo se 
rješenje  može  postići. Naveli su da je za tu zgradu osnovne  škole u Novoj Vasi  
zainteresirana i Općina Brtonigla za zamjenu tog prostora za  drugi prostor. Pitanje je, 
gospodine župane,  već upućeno prema  vama pismenoj formi, pa ako možete na to  
odgovoriti. 
 

ANTON PERUŠKO : 
Riječ ima  župan gospodin Ivan Jakovčić. 

 
IVAN JAKOVČIĆ : 
Ne znam sve detalje  oko ovog pitanja, ali mogu vam reći da  će svakako doći pisani 

odgovor. S druge  strane mislim da je problem  naših škola, sportskih dvora i svega onoga 
što je vezano za  školski  standard, jedan od naših  ozbiljnih problema. Mnoge škole su 
obnovljene, u mnogim  se školskim dvoranama, na sreću,  održavaju treninzi, međutim  još ih 
nedostaje. Jedan od tih primjera je slučaj u Novoj Vasi. Međutim, vidjet ćemo  kakvo  će se 
rješenje tražiti  u ovom konkretnom slučaju, da li  će to imati veze sa  školskim programom ili 
s  nečim drugim. To će ovisiti i o odlukama o kojima se razgovaralo neki dan na sastanku o 
pitanju buduće izgradnje  škola, sportskih dvorana i svega ostaloga što se očekuje, kojem je 
bio prisutan i gospodin  zamjenik  župana Marin Brkarić. 

Kada su u pitanju napuštene zgrade ili zgrade koje se neće koristiti, zainteresirani 
smo da dobijemo  dobre i kvalitetne programe. Jedan od primjera je i Kanfanar,  gdje  smo 
bili vlasnici zgrade  za koju postoji dogovor s Općinom Kanfanar  za njeno uređenje. Da li je 
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zgrada već gotova ili  ne, ne znam, ali zgrada se uređuje i po mojem mišljenju bit će dobro 
uređena. Vjerujem da se svi  slažemo,  ako nam se daju dobri programi, da se napuštene  
školske zgrade ili zgrade koje se ne koriste, dadu  na popravak onima koji su za to 
zainteresirani. Neki dan sam razgovarao građanima Kaldira  kako riješiti pitanje njihove 
škole. Ako nam daju dobre programe možemo dati školu na  raspolaganje ili u dugogodišnji  
najam općinama i gradovima, pa i čitavu zgradu , s obvezom da je dalje ne prodaju. 

Ako lokalna zajednica ima dobro ideju, dobre programe , naročito gospodarskog 
karaktera, to  možemo snažno pozdraviti, kako u ovom , tako i u bilo kojem drugom slučaju.     
 

ANTON PERUŠKO : 
 Iduća je za postavljanje  vijećničkog pitanje vijećnica  Suzana Bugarin. 
 

SUZANA BUGARIN : 
 Ja bih imala jedan prijedlog i jedno pitanje. 
 Predlažem da u narednih  devedeset dana održimo  tematsku sjednicu koju  ćemo 
posvetiti  radno aktivnom stanovništvu Istarske županije . 

Činjenica je  da se radnici sve više zapostavljaju  i obespravljuju. Svaki dan smo 
svjedoci raznih vrsta pritisaka  na njih , a živimo od njihovog rada. Samim time zaslužuju  da 
im posvetimo malo više vremena i pokušamo  naći rješenje za probleme s kojim se susreću. 

Predlažem da se napravi analiza stanja koja  će obuhvatiti  trendove i perspektivu 
tržišta rada naročito  sa aspekta : 

1.) cijena rada 
2.) povrede  kolektivnih  ugovora i Zakona o radu od strane  

poslodavaca 
3.) napad na dostojanstva radnika te učestale prijetnje otkazom 

(evidentni mobing, prisila govora na stranom jeziku i drugi oblici 
pritisaka) 

4.) veliki izdaci iz plaća i što radnik time dobiva (minimalne mirovine 
te sam mora snositi dobar dio  troškova liječenja  odnosno 
preventive) 

5.) rad na crno te  prijavljivanje radnika na  minimalnu  plaću  čime 
se čini šteta radniku ali i  samom društvu 

6.) nezaposlenost  i novo  zapošljavanje u proteklih  15 godina te 
procjene kretanja trendova do  2010. godine 

7.) koliko se  čini  na  provjeri namjera inozemnih  poslodavaca koji 
su  kod nas  otvorili ili  kupili poduzeća po pitanju zadržavanja 
radne snage. 

 
Imala bih i jedno pitanje. 
Da li postoji plan održavanja i saniranja   županijskih cesta. Vjerujem da da' i ako 

postoji :  kada će se početi provoditi. 
Županijske ceste su nam  derutne i propadaju. Posebice  skrećem pozornost  na  

dionice Tinjan -  Sv. Lovreč via  Kringa i Sv. Lovreč – Žbandaji. 13 godina putujem tim 
cestama na posao, 13 godina  nailazim na  iste lokve i bujice nakon kišnih  razdoblja , iste 
rupe su uvijek  na cestama. Svake godine su, doduše, veće.  Kada se misli to riješiti. 

Moram naglasiti da još uvijek imamo neasfaltiranih dionica  županijskih cesta. Mislim 
da bi se takve stvari trebale riješiti.  
 

ANTON PERUŠKO : 
 Što se tiče prvog dijela pitanja  sazivanja  tematske sjednice  po članku  107. 
Poslovnika najmanje  10 vijećnika  može predložiti sazivanje tematske sjednice  uz 
obrazloženje razloga  za sazivanje sjednice. Ukoliko ovo ostane samo na  vašem prijedlogu 
na ovoj  Skupštini, ja kao predsjednik  nemam   elemenata ili materijala, da taj prijedlog 
prihvatim. Slažem se da je problematika  važna. Preostaje da  postupite u skladu sa  
člankom 107. Poslovnika ili da Poglavarstvo prihvati vašu inicijativu.   
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 Riječ ima  gospodin župan Ivana Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
Mislim da je vijećnica, gospođa Suzana Bugarin, dala izvanredan  prijedlog. Imali smo 

običaj imati tematske sjednice Skupštine Istarske  županije, koje su se ticale gospodarstva, 
pa  nemamo razloga  da ih ponovno nemamo. Dozvolite nam samo  malo vremena da  
sjednicu pripremimo. Mislim da smo sposobni u  90 dana   pripremiti materijale. 

 Htjeli bismo imati cjelovit i kompletan materijal. Nema  nikakvog razloga  da o svim 
temama koje ste  spomenuli  ne raspravimo, naročito teme koje ste vi spominjali : pitanje 
plaća naših ljudi koji rade u poduzećima,  njihove sigurnosti, naročito  radnog mjesta, 
problem  nezaposlenih  žena srednje  dobi,  koji je  najveći problem  danas u Istri, kada je u 
pitanje  gospodarstvo, upravo one   najteže nalaze posao, oko  65 žena, nažalost, u Istri  
danas manje-više srednje dobi, ne mogu  naći posao.   

To su sve teme o kojima moramo otvoreno razgovarati. Mislim da je vaša inicijativa  
dobrodošla. Zadužit  ćemo naš  Upravni odjel za gospodarski i održivi razvoj, kojeg pokrivaju 
gospodin Tullio Demetlika i gospodin Josip Zidarić, kao pročelnik, da zajedno s Istarskom 
razvojnom agencijom, drugim agencijama,  pripreme materijal u roku od  90 dana. Probat 
ćemo to  napraviti, jer  želimo da bude, ako  već  nešto radimo, krajnje ozbiljno pripremljen  
materijal, jer  treba nam toliko vremena.     

 Vaše drugo pitanje  bilo je vezano za  ceste. 
Znate ča, ja  živim u Pazinu, pa nekako su te ceste riješene. Svatko gdje  živi gleda 

svoje ceste. Ja  to kapin. Mislim da je jako  legitimno ča govorite. Ja se anke peljem od 
Kringe do Sv. Loveča i od Žbandaja do Sv Lovreča, i znan kakova je  česta. Smo se forši 
stali koji put  tamo kada  san pasiva. Problem je vrlo jednostavan. ŽUC  nema novih prihoda  
već godinama. Prihodi se ne povećavaju  na način  kako je svojedobno  bilo  zamišljeno 
kada je osnovan ŽUC. Jedini prihod Županijske uprave za ceste je  cestarina, koja se plaća 
pri registraciji vozila. To je prvi problem. Da li  ćemo mijenjati prihod i da li  ćemo ga 
povećavati. Mi ga ionako ne možemo povećati.  To je sada otvoreno pitanje. O raspodjeli 
sredstava  svi ćemo zajedno odlučivati di će ča pojti. Nažalost, moram konstatirati  da  veći 
dio  prihoda ide na otplatu kredita  koje je svojedobno još za mandata prethodnog  župana   
uzet, tako da  su  dosta blokirani. Imamo minimalna sredstva, osim oni koja su za  
održavanje  cesta. Za izgradnju novih cesta   zaista imamo minimalna sredstva na  
raspolaganju . 

Pošto vidim da postoji interes, predlažem da naše Stručne službe pripreme 
informaciju o radu  Županijske uprave za  ceste i da je pošalju svim vijećnicima, da bi novi 
skupštinski saziv bio bolje informiran i upoznat  sa  situacijom koja je   danas  kada su u 
pitanju ceste. 

 
ANTON PEUŠKO : 

      Idući je na redu  vijećnik Oriano Bulić. 
 

ORIANO BULIĆ : 
 Molim vas da vodite  računa da svi budemo podjednako zastupljeni kod postavljanja 
vijećničkih pitanja.  

Nažalost, prvo pitanje ne mogu postaviti, jer  moram ponoviti pitanje gospodina 
Damira Radnića , kao kolege, radi kolegijalnosti. 

«Suosjećamo  sa županom  Jakovčiće, radi njegovog  razapinjanja po medijima, no to 
očito dolazi iz njegovog kruga – interesnog i političkog , međutim pitanje se odnosi na 
pravomoćnu presudu i postavljanje svoje dobre namjere iznad sudske presude. Da li onaj 
koji opljačka  banku u dobroj namjeri da bi prehranio obitelj mora snositi sankcije. 

 Pitanje je : da li  ćete gospodine  župane, poštujući odluku suda vi  barem zatražiti 
glasanje o povjerenju».  

 Ja  ću  županu postaviti jedno drugo pitanje. 
Gospodine župane , slušali  smo prijenos sa sjednice  Sabora  RH,  gdje se gospodin 

Damir Kajin, očito zalagao za veći status decentralizacije odnosno  za  veći  status 
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autonomnosti Istre.  Kada će se već konačno jednom  otvoriti tema o autonomnosti Istre u  
Skupštini Istarske županije.  

 
ANTON  PERUŠKO : 

 Da li ste kolega  Buliću postavili dva ili jedno pitanje ? 
 /O. Bulić : Dva pitanja/. 
 Hvala. 
 Gospodine župane izvolite, imate dva pitanja, koja je postavio vijećnik Oriano Bulić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
 Na prvo pitanje sam već odgovorio gospodinu Damiru Radniću. Gospodinu  Buliću 
nemam potrebe da odgovaram na  prvo pitanje, jer je odgovor  već dobio. 

Njegovo drugo pitanja je vrlo zanimljivo - autonomija Istre. Regionalna autonomija 
Istre  je program stranke, koja ima većinu  u ovoj Skupštini, a stranka  će ga otvoriti onog 
trenutka kada bude smatrala oportunim i u onom  trenutku kada se  pitanje regionalne 
autonomije ili regionalne samouprave, kao što piše u Hrvatskom ustavu, bude postavilo.  
Meni regionalna samouprava, kao  hrvatska  riječ, ili autonomija,  kao  međunarodna, je ista 
stvar, ali to  pitanje  će se otvoriti onda kada bude  oportuno i kada bude moguće to 
realizirati, a ne u fazama u kojima bi  istarski građani , građani Istre, istarsko gospodarstvo,  i 
sve institucije, mogle imati velike posljedice za  neodgovorno političko ponašanje onih koji 
imaju političku  većinu. U ovoj  Skupštini politička  većina je  iznimno odgovorna i  siguran 
sam da ćemo otvarati  političke  teme na  način i u vrijeme kada to bude išlo u prilog građana 
Istre, kada će biti moguće ih realizirati  i ostvariti. Za  pitanje koje ste vi postavili  trebate imati  
saveznike, jer se pitanje autonomije nigdje u Europi  nije ostvarilo bez krvi  ako nije bilo  
savezništva. Gospodine Buliću, niti Jakovčić, niti bilo tko ovdje, barem mogu  reći za jednu 
stranku, neće otvarati niti jedno političko pitanje,  koje  će značiti kap krvi u Istri. Vi jako dobro 
znate o čemu govorim.  Ako  hoćete mogu vam dati puno primjera , od Južnog  Tirola, Šit 
Tirola, Aldo Adige, kako  hoćete, do Baskije , do bilo koje druge regije u Europi. Mi  želimo u 
suradnji  sa Vladom, bilo  koje političke provinijence ona bila, ostvariti što je moguće  veći 
stupanj  regionalne autonomije  i regionalne samouprave u Istri. Inicirali  smo  puno 
prijedloga  kako  decentralizirati Hrvatsku. Kolega Kajin je to učinio na svoj osebujan način. 
Činit  će  to i dalje  u parlamentu, uvjeren sam u to. Mi  ćemo u  našoj  Županijskoj skupštini 
voditi  zajedničku politiku, uvjeren sam većine dviju stranaka ovdje, koja  će ići u prilog 
decentralizaciji, koja će stvarati jaču  županiju. O tome ću nešto govoriti   30.03. na Dan 
Statuta Istarske županije, ali  nećemo voditi jeftinu političku propagandu, koje smo bili 
svjedoci na proteklim izborima, jer obećavati autonomiju Istre bez ikakvih osnova  za nas, za 
mene, je  nešto  što je jednako  neodgovornosti  u politici. Prema tome računajte na to  da će 
najjače političke snage u Istri   uporno  se zalagati za snažnu decentralizaciju  u  Hrvatskoj  , 
ako to  želimo nazvati regionalnom autonomiju Istr, tako  ćemo je nazivati, i ostvarit ćemo je, 
uvjeren sam u to, zato što  ćemo imati sve više saveznika za tu  političku ideju.  
 

ANTON PERUŠKO : 
 Vijećnik Oriano Buliću imate  pravo na  postavljanje dopunskog pitanja ili  izreci  
mišljenje odgovoru u roku od  jedne minute. 
 

ORIANO BULIĆ : 
 Mislim da je svima  jasno mišljenje  u odgovoru. 

Mislim da se Župan izjasnio, koji kalkulira  s pojmom autonomije. Za nas  je 
autonomija Istre unutar granica  Republike Hrvatske. Ne  znam s kime bi se  sada prolijevala  
krv, da li sa Italijom, Slovenijom, Albanijom, s kim bismo mi to prolijevati krv. 

 Mi  govorimo o autonomiji unutar granica Hrvatske.  Zna se što mi  tražimo. Tražimo 
otvaranje rasprave u ovome domu o autonomiji Istre, a ne da bi  ratovali. Mi smo probali rat. 
Oni koji prizivaju rat mislim da  ne bi smjeli  niti  se pojavljivati za ovom govornicom, a niti 
govoriti o nekom prolijevanju krvi.  Znači, tražimo autonomiju unutar Hrvatske, u skladu s 
Ustavom Republike  Hrvatske, ali očito netko to koristi u kalkulantske svrhe i kalkulira  sa  
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time kada će koji  saveznik  jačati itd. Za nas je autonomija prioritet. Sa građanima Istre i sa 
autonomijom se ne može trgovati. Oni koji trguju s autonomijom Istre ti neće dobiti povjerenje 
birača.   
 

ANTON PERUŠKO : 
 Idući je  vijećnik za postavljanje vijećničkog pitanja kolega Josip Anton  Rupnik. 
 

JOSIP ANTON RUPNIK : 
 Poštovani i cijenjeni gospodine predsjedniče, župane , članovi Poglavarstva, 
predstavnici medija , kolegice i kolege. 
 Ja bih imao dva prijedloga . 
 1. Kako  sam već  iznosio problematiku vezano za  nabavku  sadnog materijala po 
kojoj nije ništa  poduzeto već se nastavilo  s dosadašnjom  praksom i nije se čak raspisao 
javni natječaj sukladno zakonu za nabavu i zato predlažem, da se formira povjerenstvo, koje 
bi ispitalo cjelokupnu problematiku. Gospodarska šteta nanesena Istri je velika, a još  veća 
zaštiti autohtonosti. Povjerenstvo bi trebali sačinjavati predstavnici svih  stranka, a  
predsjednik tog  povjerenstva bi trebao biti  predstavnik opozicije.    
  
 2. Na sjednici  Skupštine 1. kolovoza 2005. godine sam predložio, da Istarska  
županija sudjeluje u sufinanciranju  kontrole i certificiranja ekološke proizvodnje  hrane u 
iznosu od  50 %, a općine i gradovi s  drugih 50 %. Na toj  sjednici Skupštine gospodin 
župan je verbalno dao  podršku i  čekalo se je  donošenje Proračuna. Proračun donesen i još 
nema odluke, poljoprivredni  radovi započeli i zato predlažem, da se u ne dužem roku od  15 
dana donese odluka s kojom  bi  županija sudjelovala u pokrivanju  50% troškova kontrole  i 
certificiranja. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Riječ ima  župan Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
 Vaš prvi prijedloga   ne mogu prihvatiti, jer bi to značilo  anuliranje izbora. Izbori su bili 
. Postoji većina, postoji pozicija,  postoji  opozicija i pozicija vodi politiku. Na slijedećim 
izborima  će biti  smijenjeni oni koji vode lošu politiku ili  nagrađeni oni koji vode dobru 
politiku.  

 MIH d.o.o Poreč je  županijsko poduzeće, koje će sa svojim  Izvješćem doći pred vas 
vijećnike. Imat ćete tada prilike komentirati i govoriti  što  želite o MIH-u, ali ne na  način da 
se obezvređuje ono što se  radi zato što je MIH  vodio takvu politiku nabave sadnog 
materijala, koja je išla za tim  da kupe sav mogući  sadni materijal koji  postoji u Istri, koji se 
proizvodi u Istri, koji je autohtoni u Istri, a onda se kupuje  ono što je  najbolje.  To je politika 
koja se pokušava voditi .  

Danas ima i novih proizvođača sadnog materijala u Hrvatskoj. Razmatrat će se 
njihove ponude , ali  prije svega smo okrenuti našem rasadničarstvu u Istri. Od  naših 
rasadničara se kupuje  odgovarajući sadni materijal.  

MIH kao  županijsko poduzeće dat će  svoje  Izvješće o radu, doći  će ovdje direktor  
MIH-a i moći  ćete u tom slučaju razgovarati, davati svoje sugestije, primjedbe i  argumente 
čuti s njegove  strane.  

 Osnivanje višestranačkog povjerenstva na čelu sa  opozicijom,  ne ide. Uostalom bili 
su izbori. Za par godina će biti ponovno izbori. Nemojte anulirati vrijednosti demokracije, jer 
je  ona ipak  najveća  vrijednost koju imamo u našem društvu. 
 Vaš drugi prijedlog prihvaćamo,  kao što sam rekao, da sudjelujemo i participiramo u 
svemu što treba, kada su u pitanju bio ili eko proizvođači. Moramo imati kvalitetnije 
informacije i  više  informacija s vaše strane, da bi se točno znalo o  čemu govoriti, jer 
načelno  je lako govoriti i načelno nešto prihvatiti. Molim vas kao predsjednika jedne udruge 
da date vaše podatke  našem pročelniku,  gospodinu Milanu  Antoloviću, i  u slučaju da ima 
predviđenih u Proračunu, vrlo rado ćemo participirati u svemu  tome. Nema nikakvog  
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razloga  da u tome ne participiramo, dapače, Istra danas ima , upravo zahvaljujući politici 
koja se  već gotovo 15 godina vodi u  županiji,   puno proizvođača bio  hrane, eko 
proizvođača ili onih koji se namjeravaju time baviti. Imamo značajne rezultate po tom pitanju.   
To je bila  dobra politika koju je vodio do sada Upravni odjel za poljoprivredu, šumarstvo, 
lovstvo,  ribolov i vodoprivredu, koju će i dalje voditi. Vi dajete jedan dobar prijedlog i mi 
ćemo ga uvažiti. Molim vas  da budemo konkretni  i precizniji u prijedlozima, kako bismo 
mogli  zaista u tom slučaju  ispuniti  vaše  želje i  želje onih koji  očekuju od  nas takve 
odluke. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 Gospodine Rupnik, vi nemate pravo  na  dopunska pitanja. Dali ste dva prijedloga, na 
njih je  župan odgovorio. Sada biste  vi njemu odgovarali, pa  bi me  župan opet tražio da on 
vama odgovoriti, a i ja bih tada imao nešto  za reći i nigdje kraja. Poslovnik je  jasan i 
decidiran, slagali se  ili ne. Žao mi je. 
 Imamo još dva prijavljena vijećnika za postavljanje  vijećničkog pitanja., Tullio Persi i   
gospođa Katarina Nemet. Predlažem da odradimo  vijećnička  pitanja i  da damo prvom riječ 
Tulliu Persi iz opozicije.         
 

TULLIO PERSI : 
 Pozdravljam sve prisutne. 
 Zahvaljujem gospodinu Antunu Perušku. Međutim, greška je  u spisku prijavljenih za 

postavljanje vijećničkih pitanja. Ja nisam  tražio riječ.  (Smijeh).  
 

ANTON PERUŠKO : 
 Kolegi Persiu se izvinjavam. Meni je tako  gospođa  potpredsjednica zabilježila 
prijavljene za  vijećnička pitanja. 

 /V. Benussi : Ja sam pročitala ono što je  bilo zapisano/.  
 Riječ ima   gospođa  Katarina Nemet. 
 

KATARINA NEMET :  
 Imam jedno kratko pitanje za gospodina Župana. 

Tragom posljednje  sjednice  Skupštine Istarske  županije  pitanje postavljeno  
vezano za problem poljoprivrednog zemljišta, zanima me :  

- u kojoj je fazi rješavanje  problema   poljoprivrednog zemljišta, 
- da li su istinite tvrdnje da  Porezan uprava spušta cijenu za  50 %  s obzirom da u 

Gradu Novigradu  postoje parcele kojima m2 dostiže cijenu od 70 kuna. 
 Mislim da je ta cijena  jako mala. 

 
ANTON PERUŠKO : 

 Riječ ima gospodin Ivan Jakovčić. 
 

IVAN JAKOVČIĆ : 
Kolegica  Katarina  Nemet je ovo pitanje već  na svoj  način postavila  ranije . Od tada 

do danas je održana zajednička sjednica  gradonačelnika i načelnika  Istarske županije  sa 
ministrom  Čobankovićem i njegovom  pomoćnicom, gospođom  Podgajski.  Na tom susretu 
u Poreču, prije desetak dana, ministar Čobanković, koji je u međuvremenu  bio u Americi 7 
dana, nije uspio  ozbiljnije raditi na tome,  jednostavno  zbog njegove  fizičke  neprisutnosti u 
Hrvatsko. On  je tada izričito rekao, to  želim ovdje ponoviti,  da smatra da su cijene koje je  
odredila Državna porezna  uprava previsoke , da  nisu realne za poljoprivrednike i ljude koji 
se žele baviti   poljoprivredom, da će se osobno  zauzeti   da cijene poljoprivrednog zemljišta  
u Istri budu konkurentne, kao što su u drugim krajevima u Hrvatskoj. Uzeo je obvezu da 
zajedno sa  Državnom poreznom upravom  nađe modus kako poštovati zakon, ali 
istovremeno kako realno sagledati cijene, koje  su, evo kao u Novigradu visoke, negdje  su 
čak i nešto više, negdje  niže. Međutim,  objektivno  svugdje u Istri  praktički su , nažalost, 
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previsoke.  Dobro je to što je sam  ministar toga  svjestan i sam je rekao, ponavljam,  da će 
se osobno  zauzeti  da zajedno s Poreznom upravom pronađe rješenje.   

Nemam informacije da će se cijena spustiti za  50 %. To  nije moguće napraviti, jer  to 
nije put rješenja,  zato  što imamo cijenu u Medulinu, ako se  ne varam, od 80 kuna po  m2 . 
Tko  će za  tu cijenu kupiti  zemlju  na kojoj  će  saditi loze  i masline, ako to neće raditi  
eventualno sa  5 maslina ili  s jednim redom loza, imati nešto oko kuće, ali  nemoguće je 
poljoprivredniku od toga kvalitetno  živjeti kao poljoprivrednik, kao  čovjek koji  se želi baviti 
zemljom. Ovo što ste  rekli  smatrat ću jednom vrstom  požurnice  i tražit ću od ministra 
Čobankovića da se već, ako ne  ovaj,  a onda idući tjedan, očituje  o rješenju koje je obećao 
da  će naći zajedno sa gospodinom  Mladineom.   

 
ANTON PERUŠKO : 

 Iscrpili smo vijećnička pitanja, prijedlozi i informacije. 
 Što ste  vi trebali  gospodine  Radniću.  
 /D. Radnić  : Samo vije  rečenice poslije vijećničkih pitanja u ime Kluba vijećnika IDF-
a). 

Izvolite u  ime Kluba  vijećnika reći što  želite, ali po Poslovniku možete samo zatražiti  
stanku.  

 
DAMIR RADNIĆ : 
Ovo  što  ću reći je zapravo u ime više klubova vijećnika., u ime Kluba vijećnika IDF-

a, Kluba vijećnika  HDZ-ea,  Kluba vijećnika  HNS-a, Zelenih i  HSLS-a  i  Kluba vijećnika  
HSU-a. 

Vama predsjedniku  Skupštine Istarske županije, na temelju članka  102. Poslovnika  
Županijske skupštine,  podnosimo interpelaciju o radu  Poglavarstva Istarske županije, a 
predmet interpelacije je : Ugovor  Vatrogasne zajednice Istarske županije , Područne 
vatrogasne zajednice  gradova Istarske županije,  te Istarske županije, za nabavku 
vatrogasnih vozila, te njegova  štetnost od  40 milijuna kuna  po  građane Istre. 

 
ANTON PERUŠKO : 
U  skladu  s člankom 102. Poslovnika  Skupštine Istarske županije : 

 «Interpelacijom se na  sjednici Skupštine otvara rasprava o naročito  važnim stvarima  
iz djelokruga Skupštine, o radu  poglavarstva ili o pojedinim odlukama Poglavarstva, o radu 
pojedinih  odjela  samouprave …», 

Smatram  da su, ako je to točno, još nisam  pogledao, ta  4 kluba vijećnika našla 
osobito opravdane razloge  da se raspravlja o Odluci o  predmetnoj nabavci. 
 «Interpelacija se podnosi predsjedniku Skupštine, pismeno, a pokreće je i potpisuje 
najmanje  deset (10) vijećnika. Problem koji se pokreće interpelacijom  mora biti  postavljen 
jasno  i nedvosmisleno i mora  biti obrazložen.   

 Članak  1003. 
 «Podnesenu interpelaciju predsjednik Skupštine dostavlja  županu i vijećnicima. 

Interpelaciju  razmatra Poglavarstvo koje o svojem  mišljenju i  stavovima  povodom 
interpelacije dostavlja izvještaj predsjedniku  Skupštine, najkasnije u roku od  15 dana od 
dana prijema interpelacije. 

 Izvještaj iz prethodnog  stavka predsjednik  Skupštine upućuje vijećnicima». 
Ukoliko su sve  poslovničke pretpostavke ispunjene uvrstit ću interpelaciju na 

narednu sjednicu  Skupštine Istarske županije kako to odredbe Poslovnika  nalažu. 
 Još nisam pogledao ni potpise ni vjerodostojnost ni tekst interpelacije.  
  
AD – 3 

a) Odluka o prestanku  mandata članice Županijske skupštine Istarske 
županije, 

b) Verifikacija mandata člana Županijske skupštine Istarske županije, 
c) Svečana prisega člana Županijske Istarske županije, 
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Vijećnica  gospođa Gordana Restović je podnijela ostavku na dužnost  vijećnice 
Županijske skupštine Istarske županije.  Prešla  je na novu radnu obvezu  gdje ne  može 
obavljati jednu i drugu dužnost pa se obratila predsjedniku Skupštine, a neposredno  pred  
sjednicu Mandatno – verifikacijska komisija  održala je  svoju sjednicu, pa LINO DOBRILA, 
predsjednik  Mandatno – verifikacijske komisije podnosi IZVJEŠĆE Mandatno – verifikacijske 
komisije sa 5.  sjednice održane 27. ožujka 2006. godine. 
 Temeljem odredbe članka 24. Poslovnika Županijske skupštine Istarske županije 
(«Službene novine Istarske županije», broj 6/03,10/04 i 2/05), Mandatno – verifikacijska  
komisija,  na sjednici održanoj  dana 27. ožujka  2006. godine, 
 Utvrdila je slijedeće  činjenice : 
 Vijećnica  Županijske  skupštine Istarske županije  Gordana Restović, je  dana 3. 
ožujka  2006. godine predsjedniku  Skupštine podnijela pismenu odluku  o ostavci na 
dužnost članice  Županijske skupštine Istarske županije. 
 
 Odukom Istarskog demokratskog sabora  dostavljenu  27. ožujka 2006. godine  
predsjedniku Skupštine  Istarske županije, utvrđeno je da je stranka čiji je  navedena 
kandidatkinja  izabrana  na izborima održanima, 15. svibnja  2005. godine, odredila slijedeću 
zamjenu u Skupštini Istarske županije. 
 
 Umjesto  Gordane Restović, dužnost  vijećnice  Županijske  skupštine Istarske 
županije, obnašat će MICHELA BLAGONIĆ iz Buzeta, Goričica 33. na listi IDS-a.  
 
 Slijedom  navedenog,  Mandatno – verifikacijska  komisija utvrđuje 
 
                       O D L U K U 
 
O prestanku mandata članici  Županijske  skupštine Istarske županije 
 
     Članak  1. 
 Ovom odlukom utvrđuje se Gordani Restović prestaje mandat vijećnice Županijske 
skupštine Istarske županije. 
     Članak 2. 
 Ova Odluka stupa  na snagu  danom donošenja, a objavit će se u  «Službenim 
novinama Istarske županije». 
     R J E Š E N J E 

o verifikaciji  mandata člana  Županijske skupštine Istarske županije 
 
      I. 
 Umjesto vijećnice  GORDANE RESTOVIĆ, verificira se mandat vijećnice Županijske 
skupštine  Istarske županije MICHELE BLAGONIĆ iz Buzeta, Goričica  33.  
      II. 
 Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objavit  će se u «Službenim 
novinama Istarske županije».  
 

Pošto se nitko nije javio za  raspravu predsjednik ANTON PERUŠKO, konstatira da 
je Skupština primili  na znanje Izvješće Mandatno – verifikacijske komisije . 
 Poziva vijećnicu Michelu Blagonić  da položi svečanu prisegu, koju je pročitao na 
hrvatskom jeziku, a potpredsjednica Viviana Benussi na  talijanskom jeziku, nakon čega je 
zamolio  da prisegne riječima  «Prisežem» ili «Lo giuro». 
  
 «Prisežem da ću  prava i obveze  člana Skupštine Istarske županije obavljati 
savjesno i odgovorno, radi gospodarskog , kulturnog i socijalnog probitka Istarske  županije i 
da a ću  se u obavljanju  dužnosti člana Skupštine Istarske županije pridržavati Statuta 
Istarske županije te da ću  štititi i promicati regionalne  osobitosti Istre». 
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VIVIANA BENUSSI, potpredsjednica  Skupštine Istarske županije, čita  svečanu 
prisegu na  talijanskom  jeziku: 
 
 «Giuro  che svogero'  coscienziosamante e con  responsabilita'  l'incarico  derivatomi  
dei diriti  e doveri  di membro dell'Asemblea regionale, per lo sviluppo economico, culturalle e 
sociale della Regione Istriana, che mi atterro'  allo Statuto  della Regione Istriana 
nell'espletamento dei miei doveri  di  membro, e che tutelero'  e affermero'  le peculiarita'  
dell'Istria» 
 

MICHELA BLAGONIĆ , izgovara riječi :  «PRISEŽEM – LO GIURO», te potpisuje  
tekst svečane prisege. 

Predsjednik ANTON PERUŠKO , čestitam vijećnici Mihcheli Blagonić, želi joj 
uspješno obnašanje dužnosti  vijećnice  Županijske skupštine Istarske županije, a gospođi  
Gordani Restović zahvaljuje na doprinosu  kojeg je dala u radu   Županijske skupštine . 
 

AD – 4 PRIJEDLOG  IZMJENE I DOPUNE  STATUTA ISTARSKE ŽUPANIJE 
           (II. ČITANJE)  
 
 Predsjednik ANTON PERUŠKO , naglašava da je na prošloj sjednici  Županijske 

skupštine, održane  27.siječnja 2006. godine,  raspravljano o  prijedlogu Izmjena i dopune 
Statuta Istarske županije, te da je na  prijedlog dijela vijećnika , poglavito iz oporbenih  
redova,  dogovoreno da to bude prvo čitanje. Zaključkom  Skupštine određen je rok do  10. 
ožujka  za dostavu amandmana. U pisanom obliku amandmane  je podnio samo Klub 
vijećnika  HSU-a. Prošlog  ponedjeljak sazvano je  međustranačko vijeće u  svezi    mogućeg 
usuglašavanja Izmjena i dopuna Statuta i  amandmana.  

Na  međustranačkom kolegiju  opravdano nisu se odazvali predstavnik Kluba  
koalicije  HNS, Zeleni i  HSLS-a i predstavnik  Kluba vijećnika  IDF-a, koji su  jedni i drugi 
opravdali izostanak. Ostali  predsjednici klubova vijećnika zajedno sa  potpredsjednikom i  
predsjednikom  su bili  na  međustranačkom kolegiju, na kojem su uglavnom usuglašene  
moguće  Izmjene i dopune  Statuta.  Prijedlog  međustranačkog vijeća  proslijeđen je Odboru 
za Statut, Poslovnik i upravu.  

Zapisnik sa sjednice Odbora,  amandmane i pročišćeni tekst   Izmjena i dopuna  
Statuta Istarske županije, vijećnici su dobili na klupe.  

 Predsjednik Odbora  za Statut, Poslovnik i upravu, DINO KOZLEVAC , izvijestio je 
Skupštinu da je Odbor za Statut, Poslovnik i upravu Istarske županije, održao  svoju sjednicu 
na kojoj je razmatrao pristigle  amandmane u pisanom obliku, te je Izvršen  uvid  u zapisnik  
vezano za prvo čitanje na sjednici Skupštine Istarske županije. Nakon toga je Odbor za 
Statut, Poslovnik i upravu Istarske županije, predložio  Zaključke, kao i  prijedlog  
pročišćenog teksta  Izmjena i dopuna Statuta Istarske županije, koje su vijećnici dobili na 
klupe.  
 Pismeno je  amandmane predao samo Kluba vijećnika  HSU-a. 

I. je njihov amandman prihvaćen, brisan je stavak 3., a u stavu  2. predloženo je da 
se riječ «polovina» zamijeni sa  riječju «jedna trećina».     

II. amandman HSU-a da se članak 11. briše nije prihvaćen . 
III.  amandman Kluba vijećnika  HSU-a   da se članak  17. briše nije prihvaćen.. 
Prihvaćen je  prijedlog Kluba vijećnika  HSU-a da Stručna služba učini prečišćeni 

tekst , kojeg vijećnici imaju u zapisniku sa sjednice Odbora.   
Prihvaćen je amandman gospođe Viviane Benussi na  Izmjene i dopune Statuta 

Istarske županije da se   članku  1.   nakon riječi  «Naziv», brišu riječi «Istarske županije  
ispisuje se dvojezično i glasi :», te umjesto njih dodati :» županije glasi; Istarska županija – 
Regione istriana», sa 4 glasa  «ZA» i  1 glasom «PROTIV». 
 Na zahtjev Komisije za pitanja  prava autohtone talijanske  nacionalne zajednice 
donijet je Zaključak  da se u  članku  2. Statuta Istarske županije  Općini  Motovun doda 
talijanski naziv «Montona». 
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  Općina Višnjam  još to nije uredila  u svom Statutu eksplicite, a Općina Vrsar ima  
namjeru to urediti.  

Na članak 7. bila je primjedba Kluba vijećnika IDF-a sa prethodne sjednice  na 
odredbu  vezanu  uz mandat od  četiri godine, te je Odbor  donio Zaključak u članku 7. 
Izmjena i dopuna  Statuta, iza teksta «na vrijeme od  četiri godine», stavlja  se zarez i dodaju 
riječi «odnosno do isteka mandata» 

 U  članku  57. stavak  1. na početku teksta dodaju se riječi «Na prijedlog  Župana , 
zamjenika  župana i druge» te na kraju  stavka umjesto točke u nastavku  dodaju  riječi «na 
vrijeme od  četiri godine, odnosno do  kraja mandata». 
 
 IVAN JAKOVČIĆ, župan Istarske županije  u ime Poglavarstva prihvaća  prijedlog 
Izmjena i dopuna Statuta  Istarske  županije, koji je izradio  Odbor za    Statut, Poslovnik i 
upravu Istarske županije.  

Na amandman vijećnice  Viviane Benussi, koji je Odbor za Statut, Poslovnik i upravu, 
prihvatio, predložio je  promjenu procedure kad je u pitanju  naziv  «Istarska županija  - 
Regione istriana». da gospođa potpredsjednica zaledi svoj amandman  na način da se uputi  
Središnjem državnom uredu za  državnu upravu i od njih zatraži da  daju svoj stav i mišljenje 
o  ovom prijedlogu, koji bi se ugradimo u  Statut nakon što se dobije   potvrda Središnjeg 
državnog ureda za upravu  da je sukladan zakonu.  
 Nakon toga  predsjednik ANTON PERUŠKO, naglašava da amandmani koje je 
Odbor za Statut, Poslovnik i upravu prihvatio postaju  sastavni dio prijedloga akta, a za  
amandmane koje Odbor  nije prihvatio zatražit će prije otvaranja  rasprave od predlagača da 
se izjasni  da li odustaju od danih amandmana.  

Nakon  obrazloženja Župana pita kolegicu Vivianu Benussi  da li prihvaća njegovo  
obrazloženje i  ako ga prihvaća da li  odustaje od amandmana. Međutim, sukladno članku  
87., 88. i  89. Poslovnika, pozivajući se prethodno na  članke 79. nadalje, procedura kod  II. 
čitanja  rasprava je otvorena, s tim da upozorava da je  u članku 88. rečeno : 

« Pošto je  predsjednik Skupštine primio konačni prijedlog akta  u skladu s 
prethodnim člankom  ovog Poslovnika , na njegovo upućivanje  Skupštini, radnim tijelima 
Skupštine, te na raspravu u  Skupštini i na odlučivanje ( u drugom čitanju) shodno  se 
primjenjuju odredbe ovog Poslovnika koje se odnose  na prijedlog akta. 

Iznimno  od odredbe  stavka  1. ovog  članka,  uvodna obrazloženja  su u pravilu  
kraća, a rasprava o pojedinim  amandmanima u pravilu se odvija cjelovito i odvojeno  od 
usvajanja pojedinih  amandmana, osim ako Skupština odluči  da se nakon  rasprave o 
pojedinim  amandmanima prijeđe na  odlučivanje  o amandmanima». 
    

VIVIANA BENUSSI,  prihvaća  obrazloženje predsjednika Poglavarstva Ivana 
Jakovčića  na  način  da pristaje da se za zamrzne njezin amandman, ali obzirom da je  
Odbor za Statut, Poslovnik i upravu utvrdio prijedlog amandmana , nakon  rasprave morat će 
dati  5 minutnu  pauzu  da predsjednik Odbora sazove  sjednicu Odbora. 
 Zatim su u  raspravi sudjelovali : SILVANO HRELJA, u ime Kluba vijećnika  HSU-a, 
TEDI CHIAVALON , u ime Kluba vijećnika IDS-a, ORIANO BULIĆ , u ime Kluba 
vijećnika IDF-a, DINO KOZLEVAC , u ime Kluba vijećnika  SDP-a, u pojedinačnoj  
raspravi: ANTON PERUŠKO ,TEDI CHIAVALON , ispravak krivog navoda  vijećnika 
Oriana Bulića, ORIANO  BULIĆ , ispravak krivog navoda  vijećnika  Tedi Chiavalona, 
SILVANO HRELJA , MARINO ROCE , SILVANO  HRELJA, ispravak krivog navoda 
vijećnika Marina Roce, TEDI  CHIAVALON, ispravak krivog  navod vijećnika Marina 
Roce, ANTON PERUŠKO , replika na izlaganje vijećnika Marina Roce, MARINO  ROCE, 
replika  na izlaganje vijećnika  Antona Peruška, ORIANO BULIĆ. 
 

DINO KOZLEVAC, u ime Odbora za Statut, Poslovnik i  upravu  zatražio je kraću  
stanku  radi sazivanja  sjednice Odbora da bi razmotrio  dane  amandmane i prijedloge. 

Nakon toga  predsjednik ANTON PERUŠKO, sukladno  Poslovniku na   zahtjev  
predsjednika  matičnog Odbora određuje stanku  od  10 minuta. 
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 /STANKA OD 19,01 DO 19,30  SATI / 
  

U nastavku rada predsjednik Odbora za  Statut, Poslovnik i upravu, DINO 
KOZLEVAC, izvijestio je  Skupštinu  da je Odbor održao svoju sjednicu i Zaključio  da se u  
članku 3.  doda novi stavak 2.  koji  glasi : naziv  Istarske županije ispisuje se dvojezično  i  
glasi  «Istarska županija  - Regione istriana». 
 Amandman  gospođe Viviane Benussi se zamrzava i upućuje Središnjem državnom  
ured za upravu na  mišljenje, te zadužuju saborski zastupnici  da pokrenu inicijativu za  
izmjenu Zakona o područjima  županija, gradova i općina.  
  

Predsjednik ANTON  PERUŠKO , naglašava  da su predlagači drugih amandmana  
odustali od  amandmana  ili su im amandmani prihvaćeni, pa  daje na  glasanje prijedlog 
Izmjena i dopuna Statuta Istarske županije u predloženom tekstu sa amandmanima koje je  
matični Odbor prihvatio , a sukladno članku 82.  Statuta : 
 «U Slučaju kada se  izmjenama i dopunama Statuta mijenjaju članci  kojima se 
regulira prava talijanske  nacionalne  zajednice  i druge autohtone, etničke ili kulturne 
osobitosti  Istarske županije, izmjene i dopune Statuta donose se  dvotrećinskom većinom  
vijećnika Skupštine Istarske županije».   
 
 Nakon  glasanja utvrđujem da je  Skupština jednoglasno sa  33 glasova «ZA», ni 
jednim  glasom  «PROTIV» i ni  jednim «SUZDRŽANIM»  glasom, donijela  
 
     IZMJENE I DOPUNE 

Statuta  Istarske županije   
 

AD – 4 PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENA I DOPUNA ODLUKE 
            O  NAKNADAMA ČLANOVIMA ŽUPANIJSKE SKUPŠTINE  

 
 Predsjednik  ANTON PERUŠKO ističe da je Odluka  prilikom utvrđivanja  dnevnog 
reda uvrštena u dnevni red .  
 Predsjednik  Odbora za  Statut, Poslovnik i upravu  Skupštine Istarske županije, 
DINO KOZLEVAV, izvijestio je  Skupštinu da je Odbor održao  svoju sjednicu i utvrdio da 
naknada članovima  Županijske skupštine  iznosi  300,00 kuna neto mjesečno i iznos od  
600,00 kuna po  prisustvu  zamjenjuje se iznosom od  700,00 kuna . Predlaže Skupštini  da 
Odluku prihvati u predloženom tekstu. 
 U pojedinačnoj raspravi  sudjelovali su : DAMIR RADNIĆ , SILVANO  HRELJA , 
ispravak netočnog  navod vijećnika  Damira Radnića. 
 

Predsjednik ANTON PERUŠKO ,  zaključuje raspravu i  daje na glasanje  Odluku o  
izmjenama i dopunama Odluke o naknadama  članovima Županijske skupštine, kako ju je  
utvrdio matični Odbor za Statut, Poslovnik i upravu. 

Nakon glasanja utvrđuje da je  Skupština jednoglasno sa  33 glasova «ZA», bez 
glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
               O D L U K U 
o izmjenama i dopunama Odluke o naknadama  članovima Županijske skupštine 
 
 AD – 6 PRIJEDLOG ODLUKE  O DODJELI  GRBA ISTARSKE ŽUPANIJE  
  
 Prijedlog akta vijećnici su dobili ste poštom . 
 Uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnog  reda dao je IVAN JAKOVČIĆ , Župan 
Istarske županije. 
 U raspravi u sudjelovali : SILVANO  HRELJA,VLADIMIR  GAŠPARINI, IVAN 
JAKOVČIĆ. 
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 Skupština je jednoglasno  sa  33 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
       O D L U K U 
 

          o  dodjeli Grba Istarske županije 
 

AD – 7  PRIJEDLOG ODLUKE O  DODJELI  MEDALJE ISTARSKE 
             ŽUPANIJE  

 
Prijedlog Odluke vijećnici su dobili poštom. 
Uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnoga reda dao  je IVAN JAKOVČIĆ, Župan 

Istarske županije. 
 U  raspravi su  sudjelovali : ORIANO BULIĆ, DAMIR RADNIĆ, TULLIO PERSI, IVAN 
JAKOVČIĆ. 

 Skupština je jednoglasno  sa  33 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
          O D L U K U 
 

          o  dodjeli Medalje  Istarske županije 
 
 AD – 8  PRIJEDLOG ODLUKE  O PRESTANKU ZAŠTITE BOTANIČKOG 
                          SPOMENIKA PRIRODE  «PINIJE U LABINCIMA» 

 
 Prijedlog akta vijećnici su dobili ste poštom. 

LINO DOBRILA, predsjednik Odbora  za prostorno uređenje izvijestio je  Skupštinu 
da je Odbor  zasjedao  27.03.2005. godine  i tom prigodom  razmotrio prijedlog  Odluke kako 
je ponuđena  od strane Poglavarstva, te predlaže da se prihvati u  obliku  kao su je vijećnici 
dobili.  
 Pored toga Odbor predlaže Zaključak  općeg opredjeljenja. 
 Sugerira se svim  pravnim i fizičkim osobama da polije bilo kakvih zahvata na 
otvorenom prostoru , a kojom prilikom dolazi do  odstranjivanja pojedinačnog  raslinja, da se 
vrši zamjena ili pošumljavanje  novim  raslinjem, ukoliko to nije u suprotnosti sa namjenom 
prostora. 
 U  raspravi su sudjelovali: ORIANO BULIĆ, VLADIMIR GAŠPARINI, JOSIP 
ZIDARIĆ, VLADIMIR GAŠPARINI. 
 Skupština je sa 30 glasova «ZA», bez glasova  «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  
glasova,  donijela  
 
    O D L U K U 
O prestanku  zaštite botaničkog  spomenika prirode «pinije u  Labincima» 
 

 AD – 9 
a) Prijedlog Odluke o ustanovljenju  zajedničkih lovišta na području 
      Istarske  županije, 
b)  Prijedlog odluke o  produljenju  Ugovora o zakupu  prava lova, 

      
 Uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnoga  reda dao je  MILAN ANTOLOVIĆ, 
pročelnik Upravnog odjel za poljoprivredu , šumarstvo, lovstvo, ribarstvo i vodoprivredu, koji 
je istaknuo da je izračun površina po lovištima od  strane Komisije koju je imenovala 
Županijska  skupština  za neka  lovišta u malim razlikama u odnosu  na  ustanovljene 
površine koje je učinilo Ministarstvo poljoprivrede, šumarstva i vodnog gopodarstva, 
zbrajanjem na temelju digitalnih  karata. 
 Tako je razlika u rednom broju : 

 23



8. Zajedničko otvoreno lovište broj : XVIII/108 – MIRNA» gdje se za  75 hektara 
ukupne površine smanjuje lovište. 

 U Odluci koju je ustanovila Komisija  površina je  11.239 hektara, a Ministarstvo 
poljoprivrede, šumarstva i vodnog gospodarstva,  je temeljem svojeg izračuna na temelju 
digitalnih karata  izračunalo da  to lovište ima površinu  11.164 hektara. 

U  rednom broju 14.  Komisija je  ustanovila da lovište ima površinu od  5.697 
hektara, a Ministarstvo  poljoprivrede, šumarstva i vodnog gospodarstva je dalo suglasnost 
na  5.703 hektara. 

Ovo se lovište  povećava za  6 hektara. 
 U lovištu broj  16. Županijska komisija je ustanovila  5.328 hektara, Ministarstvo  
5.305 hektara ili  lovište se smanjuje za  23 hektara. 
 U rednom broju  17.  Komisija je ustanovila površinu  od  6.764 hektara, a 
Ministarstvo  6.785 hektara  ili lovište se povećava za  21 hektar.   
 U rednom broju 18 Komisija je  ustanovila  površinu od  13.968  hektara, a 
Ministarstvo  15.866 hektara ili lovište se smanjuje za  122 hektara. 

 Ova površina je zapravo površina oko jezera Butonige  gdje su  različiti kriteriji u 
izračunu površina  uzimali. 
 U lovištu redni roj  34. Ministarstvo je ustanovila  4.543 hektara, a Županijska komisija  
4.538  hektara ili  lovište se povećava za   5 hektara.  
 U  lovištu  broj  37. Ministarstvo je ustanovio površinu od  10.892 hektara , a 
Županijska komisija  10.899 hektara ili  lovište se  smanjuje za  7 hektara. 
 Skupština Istarske županije je dužna  poštivati površine Ministarstva poljoprivrede, 
šumarstva i vodnog gospodarstva, jer   po Zakonu prethodna suglasnost Ministarstva je 
obvezna. Na taj način se zapravo  izjednačavaju površine  u svim segmentima radi praćenja 
naplate lovozakupnine, nadzora i gospodarenja,  s time  da se granice uopće ne mijenjaju,  
nego je to samo pitanje metodologije izračuna na bazi ručnog rada Komisije odnosno 
kompjutorskog rada Ministarstva poljoprivrede, šumarstva i  vodnog gospodarstva. 
 Predlaže  Skupštini da se ove  razlike usvoje. 
 U  nastavku spominje da je u rasporedu  lovnih  površina  po sadašnjem ustroju oko 
250.000 hektara u Istarskoj  županiji i da  je  u dosadašnjoj Odluci  bilo  35 lovišta, a da se 
sada  predlaže ustanovljenje  38 lovišta,  iz razloga što ima  38 lovačkih udruga,  koje su do 
sada gospodarile ovim  lovištima. Jedina  razlika je bila što su  na Pazinštini  bile  3 lovačke 
udruge  konstituirane nakon što je  Županijska skupština prije  10  godina ustanovila  35 
zajedničkih lovišta, pa su se međusobno  ugovorom o podzakupu podijelila  3 lovišta  na 6 
korisnika. Te se  granice  pretvaraju u Odluku tako da je  zadovoljeno svih  38 lovačkih 
udruga. 
  Odlukom  o ustanovljenju zajedničkih   lovišta   u  članku  6. Odluke   nalažu se mjere 
svim korisnicima odnosno  zakupnicima koje moraju poduzimati  u  segmentu  zaštite od  
šteta  koje nastaju  od divljači, jer se na taj način  te mjere direktno usmjeravaju  na način da  
lovačke udruge su dužne osigurati sredstva za  naknadu štete  na poljoprivrednim usjevima 
ili na bilo  kojim drugim, pa čak i u saobraćaju se dešavaju   štete, da ih tada nadoknađuju 
lovačke udruge. 
   
 Odlukom o produljenju  Ugovora o zakupu prava lova, Županijska  skupština  
usmjerava  razvoj lovnog  gospodarstva za  narednih  10  godina. 

Napominje da su  od Ministarstva poljoprivrede, šumarstva i vodnog gospodarstva 
dobivene 36 suglasnosti za  36 lovnih udruga  kojima  Ministarstvo udovoljava  zahtjev  da im 
se produži ugovor  za narednih  10 godina  o zakupu bez javnog natječaja, jer je prije  10 
godina proveden javni natječaj  za korištenje lovišta  slijedom prethodne Odluke.   

Međutim, za dva lovišta nije dobivena suglasnost : za 10. Zajedničko otvoreno  lovište 
broj :XVIII/110 – «ROČ»  i 11. Zajedničko otvoreno  lovište broj : XVIII/111- «LABIN»  

Predlaže da se ta dva lovačka  društva brišu iz Odluke u cilju pravne stabilnosti ove 
Odluke, pa moli da se redni broj 10. i 11. izuzmu iz Odluke. Ako se prijedlog usvoji redni broj  
12. postaje  redni  broj  10.  i  redni broj se mijenja do rednog broja  u konačnici  36. 
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FABIO  JELIČIĆ, predsjednik Odbora za  gospodarstvo, financije i  proračun, podnio 
je Izvješće Odbora, te naglasio da je Odbor donio 
 a) 
    ZAKLJUČAK  

Podržava se Odluka  o ustanovljenju  zajedničkih  lovišta  na području Istarske 
županije , te se predlaže Županijskoj skupštini Istarske županije   da istu prihvati u 
predloženom tekstu. 
 Fabio Jeličić predlaže  da se u  članku  3. Odluke o  produljenju  ugovora o zakupu  
prava lova  doda  tekst ukoliko  nema zakonskih zapreka, te  da se doda  novi zaključak  
kojim se zadužuje Poglavarstvo Istarske županije  da od  Županijske skupštine zatraži 
suglasnost na povećanje  iznosa naknade za zakup  zajedničkih  lovišta. 
 Nakon toga  Odbor jednoglasno donosi 
 b) 
    ZAKLJUČAK 
 Podržava se Odluka o produljenju  ugovora o zakupu  prava lova, s time da se u  
članku  3. na kraju  teksta dodaju  riječi :»ukoliko nema  zakonskih zapreka», te se predlaže  
donijeti poseban Zaključak koji glasi : Zadužuje se  Poglavarstvo  Istarske županije   da od 
Županijske skupštine zatraži suglasnost na povećanje  iznosa naknade za zakup zajedničkih  
lovišta».   
 U  raspravi su sudjelovali : FRANKO UDOVIČIĆ, FABIO JELIČIĆ, TEDI  
CHIAVALON , ANTON PERUŠKO : 
 

MARIN BRKARIĆ, zamjenik Župana, u ime Poglavarstva prihvaćamo prijedlog 
matičnog odbora, jer je intencija da  se postojeća lovozakupnina  zadrži u  granicama ili u 
visinama koje sada jesu , bilo koja korekcija  na niže ili  na više, a u interesu lovaca u  
Istarskoj  županiji svakako može biti  samo predmet rasprave na ovoj  Skupštini, tako  da 
Poglavarstvo u cijelosti  podržava prijedlog Odbora. 

 Obveza podnošenja Izvješća sa skupština lovačkih udruga, što spominje vijećnik 
Tedi Chiavalon,  regulirano je Zakonom o udrugama. 
 

Predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključujem raspravu i dajem na usvajanje pod a) 
Prijedlog Odluke o  ustanovljenju  zajedničkih  lovišta na području Istarske županije prema 
prijedlogu predlagača uz  korekcije u površinama pojedinih lovišta temeljem suglasnosti 
Ministarstva poljoprivrede, šumarstva i vodnog gospodarstva, a veličina korigirana svakog 
pojedinog lovišta  njih  7 je ona koju je resorni pročelnik iznio. Za 4 lovišta  se površina  
temeljem Rješenja Ministarstva smanjuju, a za 3  povećava. 
 Nakon  glasanja  utvrđuje da je Skupština  sa 29  glasova «ZA», bez  glasova  
«PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova donijela  
 a) 
    O D L U K U 
O ustanovljenju  zajedničkih  lovišta na području Istarske županije, 
  
 Zatim daje  na glasanje  Prijedlogu Odluke o produljenju  Ugovora  o zakupu prava 
lova  za 38  udruga  manje  dvije udruge pod  rednim brojem 10.  Zajedničko otvoreno lovište 
broj : XVIII/110 – «ROČ» i 11. Zajedničko otvoreno lovište broj XVIII/111-  «LABIN», za koje 
nema prethodne suglasnosti  nadležnog resornog Ministarstva  poljoprivrede, šumarstva, uz  
amandmane koje je predložio Odbora za  gospodarstvo, proračun i financije, koje je 
predstavnik Poglavarstva   prihvatilo. 
 Nakon glasanja utvrđuje da je  Skupština donijela pod 
 b)  
    O D L U K U 
 
o produljenju  Ugovora  o zakupu prava lova  sa  amandmanom Odbora za  
gospodarstvo, proračun i financije  koji je  Poglavarstvo prihvatilo 
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AD – 10  PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRISTUPANJU  ISTARSKE ŽUPANIJE 
                   U ČLANSTVO  UDRUGE GRADOVA  MASLINA I EKSTRA 
                   DJEVIČANSKOG MASLINOVOG  ULJA 
 
 Uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnoga  reda dao je  DENIS IVOŠEVIĆ, vršilac 
dužnosti pročelnika Upravnog odjela za turizam i trgovinu.  
 U  raspravi su sudjelovali: SILVANO HRELJA, BORIS  VAREŠKO, VLADIMIR 
GAŠPARINI, BORIS  VAREŠKO, koji je u ime Kluba vijećnika   HNS, Zelenih  i  
HSLS, predložio je da umjesto Ivana Jakovčića  za predstavnika Istarske županije  
kao  člana udruge se imenuje  Tedi  Chiavalon, koji je  tu mogućnost odbio, jer je  
Grad Vodnjan dovoljno i bez njega zastupljen, SILVANO HRELJA, koji je predložio 
da se nađe poslovnička mogućnost  da se Odluka  vrati na doradu, ANTON 
PERUŠKO, koji je naglasio  da nema  poslovničke mogućnosti da se prijedlog 
Kluba vijećnika   HNS, Zelenih i  HSLS  dade na glasanje, jer  vijećnik  Tedi  
Chiavalon  ne prihvaća dani prijedlog. 
 Skupština je  sa  27 glasova «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  4 «SUZDRŽANA»  
glasa, donijela  
     Z A K L J U Č A K 
    

 o  pristupanju  Istarske županije  u članstvo Udruge gradova  maslina i ekstra djevičanskog  
maslinovog ulja. 
 

AD - 11. PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU  ČLANOVA  ŠKOLSKIH 
              ODBORA 
a) Škole primijenjenih  umjetnosti i dizajna Pula, 
b) Škole za turizam, ugostiteljstvo  i trgovinu Pula, 
c) Talijanske srednje  škole Dante Alighieri Pula, 
d) Glazbene škole Ivana Matetića – Ronjgova  Pula, 
e) Medicinske škole Pula, 
f) Gimnazije Pula, 
g) Strukovne  škole Pula, 
h) Tehničke  škole Pula, 
i) Industrijsko - obrtničke  škole Pula, 
j) Ekonomske škole Pula, 
k) Srednje  škole Buzet, 
l) Turističko-ugostiteljske škole Antona Štifanića Poreč, 
m) Srednje škole Mate Balota Poreč, 
n) Gimnazije i strukovne škole Jurja Dobrile Pazin, 
o) Srednje  škole Vladimira  Gortana Buje, 
p) Gospodarske škole Buje -  Istituto professionale Buje, 
q) Srednje  škole Leonardo  da Vinci Buje – Scuola media  superiore Leonardo 

da Vinci Buie, 
r) Srednje škole Mate Blažine Labin, 
s) Srednje  škole  Zvane Črnje Rovinj, 
t) Talijanske  srednje  škole Rovinj, 
u) Strukovne škole Eugena  Kumičića Rovinj, 
v) Domskog odbora  Učeničkog  doma Pula 

 
 Kraće uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnog  reda dala je LAURA  ŠUPERINA, 
vijećnik, predsjednik Komisije za  izbor i imenovanja.  
 Skupština je bez  rasprave sa 30  glasova «ZA», bez glasova  «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
   

 R J E Š E N J A 
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O IMENOVANJU  ČLANOVA  ŠKOLSKIH   ODBORA 
 
a) Škole primijenjenih  umjetnosti i dizajna Pula, 

 
sa 31. glasom «ZA», bez glasova  «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova 

donijela 
b) Škole za turizam, ugostiteljstvo  i trgovinu Pula, 
c) Talijanske srednje  škole Dante Alighieri Pula, 
d) Glazbene škole Ivana Matetića – Ronjgova  Pula, 

 
sa 30 glasova  «ZA», bez  glasova «PROTIV» i 1 «SUZDRŽANIM»  glasom 

e) Medicinske škole Pula, 
 

sa 31 glasom «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, 
 

f) Gimnazije Pula, 
g) Strukovne  škole Pula, 
h) Tehničke  škole Pula, 
i) Industrijsko - obrtničke  škole Pula, 
j) Ekonomske škole Pula, 
k) Srednje  škole Buzet, 
l) Turističko-ugostiteljske škole Antona Štifanića Poreč, 
m) Srednje škole Mate Balota Poreč, 
n) Gimnazije i strukovne škole Jurja Dobrile Pazin, 
o) Srednje  škole Vladimira  Gortana Buje, 
p) Gospodarske škole Buje -  Istituto professionale Buje, 
q) Srednje  škole Leonardo  da Vinci Buje – Scuola media  superiore Leonardo 

da Vinci Buie, 
r) Srednje škole Mate Blažine Labin, 
s) Srednje  škole  Zvane Črnje Rovinj, 
t) Talijanske  srednje  škole Rovinj, 
u) Strukovne škole Eugena  Kumičića Rovinj, 
v) Domskog odbora  Učeničkog  doma Pula 

 
 Time je  dnevni  red iscrpljen, te predsjednik  ANTON  PERUŠKO  podsjeća vijećnike  
na svečanu  sjednicu  Skupštine  Istarske županije,  koja  će se održati  30. ožujka  u Poreču 
u  11,00 sati u Istarskoj sabornici povodom Dana Statuta  Istarske županije.  
 13. sjednica Skupštine Istarske županije je zaključena u   20,50 sati. 
 
 
 
SKRAĆENI ZAPISNIK  VODIO :    PREDSJEDNIK SKUPŠTINE IŽ : 
 
 IVAN KLARIĆ                ANTON PERUŠKO  
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